
      

                                  
 

                     REPUBLIKA HRVATSKA 

 

     KOPRIVNIČKO – KRIŽEVAČKA  ŽUPANIJA 

                         Županijska skupština   

 

Koprivnica, 28. travnja 2016. 

       

 

Z A P I S N I K  
   

sa 20. sjednice Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije, koja je održana 26. 

travnja 2016. u Koprivnici, Zrinski trg 1/I u prostorijama Gradske vijećnice, s početkom u 

16,00 sati.   

  Sjednica je sazvana dopisom KLASA:  021-01/16-01/1, URBROJ: 2137/1-02/03-16-9 

od 18. travnja  2016. godine.  

 

Sjednici prisustvuju članovi/članice Županijske skupštine: 

 -  Marinko Bagarić, Mijo Bardek,  Antun Bratanović, Stjepan Ciganović, Zlatko 

Delimar, Damir Felak, Vjekoslav Flamaceta, Zdravko Gašparić, Goran Gregurek, Tomislav 

Ivanek, Irena Jagarinec, Andrija Jendrek, Slavko Konfic, Ivan Knok, Goran Kovačić, 

Miroslav Kovačić, Božidar Krapinec, Zlatko Makar, Marijana Markešić, Nenad Martinaga, 

Gordana Međimorec, Vjekoslav Mužinić, Eugen Pali, Stjepan Peršin, Željko Pintar, Ivana 

Prugović, Verica Rupčić, Tihomir Sokolić, Nada Stručić, Milica Todorović, Zdravko Tuba, 

Zdravko Valjak.   

 

Sjednici ne prisustvuju članovi: 

1. Tomislav Babić, opravdano, 

2. Milan Bingula, opravdano, 

3. Franjo Car, opravdano,  

4. Biserka Đura, opravdano, 

5. Željko Lacković,   

6. Darko Ledinski, opravdano,  

7. Natalija Sučić, opravdano, 

8. Zvonimir Širjan, opravdano, 

9. Mladen Švaco.  

 

Ostali prisutni: 

1. Darko Koren, župan, 

2. Ivan Pal, zamjenik župana, 

3. Darko Sobota, zamjenik župana,  

4. Marina Horvat Pavlic, pročelnica Upravnog odjela za poslove Županijske skupštine i 

pravne poslove,  

5. Damir Petričević, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, gradnju, zaštitu 

okoliša i zaštitu prirode,  

6. Željka Koluder Vlahinja, pročelnica Upravnog odjela za zdravstveno-socijalne djelatnosti, 
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7. Branka Cuki, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, znanost, sport i 

nacionalne manjine,  

8. Marijan Štimac, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, komunalne djelatnosti i 

poljoprivredu, 

9. Ljubica Belobrk Flamaceta, pročelnica Službe za unutarnju reviziju,   

10. Melita Birčić, ravnateljica  „PORE“ Razvojne agencije Podravine i Prigorja, 

11. Željka Kolar, ravnateljica Javne ustanove za upravljanje zaštićenim dijelovima prirode, 

12. Zlatko Filipović, ravnatelj Zavoda za prostorno uređenje Koprivničko-križevačke 

županije, 

13. Helena Matica Bukovčan, voditeljica Odsjeka za poslove Županijske skupštine i opće 

poslove, 

14. Verica Ujlaki, voditeljica Odsjeka za  informatičku podršku i informacijsku sigurnost, 

15. Ana Kranjčev, voditeljica Odsjeka za zaštitu okoliša i zaštitu prirode,  

16. Nino Šegerc, viši stručni suradnik za informatiku, 

17. Marijan Kirin, ovlašten za obavljanje poslova načelnika Policijske uprave koprivničko-

križevačke, 

18. Dragutin Guzalić, ravnatelj Županijske uprave za ceste Križevci,  

19. Dario Car, predsjednik Županijskog savjeta mladih, 

20. Vesna Kuterovac, vršiteljica dužnosti predstojnice Hrvatskog zavoda za zapošljavanje, 

Područne službe Križevci, 

21. Sonja Hlebar, predsjednica Savjeta za razvoj civilnog društva u Koprivničko-križevačkoj 

županiji, 

22. Sandra Sinjeri, sanacijska ravnateljica Opće bolnice „Dr. Tomislav Bardek“ Koprivnica, 

23. Marija Krajina, ravnateljica Doma zdravlja Koprivničko-križevačke županije, 

24. Mato Devčić, ravnatelj Zavoda za hitnu medicinu Koprivničko-križevačke županije, 

25. Dragutin Korošec, ravnatelj Ljekarni Koprivnica, 

26. Miroslav Anđelić, ravnatelj Ljekarne Križevci, 

27. Verica Šarlija, zamjenica ravnateljice Doma za starije i nemoćne osobe Koprivnica. 

  

 PREDSJEDNICA: Otvaram 20. sjednicu  Županijske  skupštine  Koprivničko-

križevačke županije i pozdravljam sve prisutne današnjoj sjednici. 

Molim pročelnicu Marinu Horvat Pavlic da izvrši prozivku članica i članova.  

    

 MARINA HORVAT PAVLIC: (Proziva članice i članove i izvješćuje o broju 

prisutnih) 

 

 PREDSJEDNICA:  Utvrđujem da je sjednici prisutno 32 članica i članova i da  ova 

Županijska skupština može donositi pravovaljane odluke. 

 Molim pročelnicu Marinu Horvat Pavlic da nas izvijesti o izvršenju zaključaka s 

prošle sjednice. 

 

   MARINA HORVAT PAVLIC: Svi akti sa 19. sjednice Županijske skupštine uredno 

su prošli kontrolu zakonitosti pri nadležnom Uredu državne uprave te kao takvi objavljeni su 

u „Službenom glasniku Koprivničko-križevačke županije“ broj 2/16. i 3/16. 

 

  PREDSJEDNICA: Na klupe su vam podijeljeni odgovori na pitanja članova 

Županijske skupštine. 

  Skraćeni zapisnik sa 19. sjednice smo primili. Ima li kakvih primjedbi na skraćeni 

zapisnik?  

 Ako nema dajem skraćeni zapisnik na glasovanje.  
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  Konstatiram da je skraćeni zapisnik prihvaćen s 32 glasa.  

 

 Za današnju sjednicu primili smo prijedlog sa  44. točke dnevnog reda. 

 Prije sjednice na klupe su vam podijeljena četiri prijedloga za dopunu dnevnog reda i 

to na način da se sljedeće točke uvrste u dnevni red pod brojevima: 

 

 4. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti županu Koprivničko-križevačke 

županije na utvrđivanje sadržaja i potpisivanje posebnog sporazuma o obustavi postupka 

sanacije Opće bolnice „dr. Tomislav Bardek“ Koprivnica, 

 5. Donošenje Odluke o kratkoročnom zaduživanju Koprivničko-križevačke županije, 

 6. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti  na Odluku o osnivanju prava građenja 

u korist Općine Peteranec na nekretnini u svom vlasništvu koja se nalazi na k.č.br. 4479/383, 

upisane u z.k.ul.br. 4439 k.o. Peteranec,   

 7. Donošenje I. Izmjene i dopune Programa 1009: Sustavno gospodarenje energijom u 

Županiji. 

 

 Ostale točke se pomiču i postaju točke od broja 8. do 48.   

 Pozivam predlagatelja da, ako ima potrebe, obrazloži prijedloge za dopunu dnevnog 

reda.  

 

 DARKO KOREN: Sve skupa vas pozdravljam. Vezano uz Odluku koju župan mora 

donijeti, vezano na potpisivanje sporazuma o preuzimanju prava i obveza sa Ministarstvom 

zdravlja koja se temelji na Odluci Vlade o prekidu sanacijskog postupka Opće bolnice 

Koprivnica. Iz prijedloga ste mogli iščitati da sam od vas htio dobiti podršku za pregovore o 

izmjeni sadržaja i potpisu predmetnog sporazuma, jer smatramo da predloženi ne odgovara, u 

smislu preuzimanja obveze koje automatizmom dobivamo nakon preuzimanja upravljačkih 

prava. 

 Što se tiče prijedloga o kreditnom zaduženju, radi se o jednoj pozajmici, klasičnom 

postupku, kojem smo, nažalost, u prvo kvartalu, suočeni s tom potrebom zbog smanjenja 

raznih vrsta prihoda, prije svega prihoda iz poreza na dohodak, koji je nastao temeljem 

uvećanja neoporezive osnovice, a isto tako smanjenja prihoda od renti u I. kvartalu, koja je 

posljedica manje proizvodnje. Do sada nikad nismo imali problema sa likvidnošću, nadamo se 

da nećemo biti ni sada, ovo je jedna rezerva koju moramo imati u slučaju da se pojavi 

nekakav moment kad moramo financijski reagirati, a u tom intervalu nemamo dovoljno 

sredstava na žiro-računu. Radi se o pozajmici, vidjeli ste pod kojim uvjetima je dogovoreno sa 

našom poslovnom bankom. Može se dogoditi da ju nećemo konzumirati, a u slučaju da za to 

postoji potreba, moramo dobiti suglasnost vas ovdje. 

 Ostale dvije točke, mislim da tu ne treba uvodno obrazloženje, one su razvidne. Molim 

vas da prihvatite ovako predloženi dnevni red.  

 

 PREDSJEDNICA: Dajem prijedloge za dopunu dnevnog reda na glasovanje. Glasat 

ćemo posebno za svaku točku. 

 Dajem na glasovanje prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti županu Koprivničko-

križevačke županije na utvrđivanje sadržaja i potpisivanje posebnog sporazuma o obustavi 

postupka sanacije Opće bolnice „dr. Tomislav Bardek“ Koprivnica, kao točku 4. 

 

  Nakon glasovanja Županijska skupština sa 29 glasova „za“ i 3 „suzdržana“ prihvaća 

prijedlog za  dopunu dnevnog reda.  
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 PREDSJEDNICA: Dajem na glasovanje prijedlog za dopunu dnevnog kao točku 5. 

Donošenje Odluke o kratkoročnom zaduživanju Koprivničko-križevačke županije,    

 

 Nakon glasovanja Županijska skupština sa 32 glasa „za“ prihvaća prijedlog za  dopunu 

dnevnog reda. 

 

  PREDSJEDNICA: Dajem na glasovanje prijedlog za dopunu dnevnog za točku 6. 

Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti  na Odluku o osnivanju prava građenja u korist 

Općine Peteranec na nekretnini u svom vlasništvu koja se nalazi na k.č.br. 4479/383, upisane 

u z.k.ul.br. 4439 k.o. Peteranec. 

 

 Nakon glasovanja Županijska skupština sa 32 glasa „za“ prihvaća prijedlog za  dopunu 

dnevnog reda. 

 

 PREDSJEDNICA: Dajem na glasovanje prijedlog za dopunu dnevnog reda za točku 7. 

Donošenje I. Izmjene i dopune Programa 1009: Sustavno gospodarenje energijom u Županiji. 

 

 Nakon glasovanja Županijska skupština sa 32 glasa „za“ prihvaća prijedlog za  dopunu 

dnevnog reda. 

 

 PREDSJEDNICA: Sada otvaram raspravu o prijedlogu ovako dopunjenog, 

cjelokupnog, dnevnog  reda. 

 

 MARINKO BAGARIĆ: Mislio sam se javiti u smislu negodovanja, možda grubo 

zvuči, protesta na ovako obiman dnevni red. Sada smo ga još proširili sa četiri točke. Znam, 

gospođo predsjednice da ćete vi reći da vi niste krivi za ovako obiman dnevni red, ali isto tako 

se sjećam da ste vi često u vremenu prije, bili protivnik tako dugačkih dnevnih redova. Nadam 

se da ćete ubuduće voditi o tome brigu i ne dozvoliti da vam toliko toga podvale. Ovo su 

obimni materijali koji se ne stignu niti pročitati i kvalitetno pripremiti.  

     

 PREDSJEDNICA: Zahvaljujem gospodinu Bagariću na ovako konstruktivnoj kritici i 

na prijedlogu, za koji držim da je dobar. Molim pročelnicu Marinu Horvat Pavlic da nam ona 

kaže zašto je to tako. 

 

 MARINA HORVAT PAVLIC: Ove točke su sve posljedica rada upravnih tijela, na 

čelu sa našim dužnosnicima. Što se tiče ovako opsežnog sadržaja razlog leži u nekoliko 

razloga. Jedan dio materijala smo zaprimili za 19. sjednicu, pa ga nismo uvrstili. Drugi dio 

materijala je usko vezan uz Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna. Godišnji izvještaj o 

izvršenju proračuna mora u svojem sastavu imati sva ova izvješća. Godišnji izvještaj ove 

godine predan je nešto ranije, a razlog leži u odlasku pročelnice koja je predala Godišnji 

izvještaj. 

 

 PREDSJEDNICA: Dajem na glasovanje predloženi dnevni red. 

 

 Nakon glasovanja Županijska skupština jednoglasno sa 32 glasa „za“ donosi sljedeći 

 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Razmatranje Pregleda osnovnih sigurnosnih pokazatelja u 2015. godini na području 

Policijske uprave koprivničko-križevačke, s prijedlogom Zaključka,  
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2. Razmatranje Izvješća o problematici zapošljavanja na području Koprivničko-križevačke 

županije u 2015. godini, s prijedlogom Zaključka,   

 

3. Razmatranje Izvješća o radu župana Koprivničko-križevačke županije za  razdoblje od 1. 

srpnja do 31. prosinca 2015.  godine, s prijedlogom Zaključka,   

 

4. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti županu Koprivničko-križevačke županije na 

utvrđivanje sadržaja i potpisivanje posebnog sporazuma o obustavi postupka sanacije 

Opće bolnice „dr. Tomislav Bardek“ Koprivnica, 

 

5. Donošenje Odluke o kratkoročnom zaduživanju Koprivničko-križevačke županije, 

 

6. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti  na Odluku o osnivanju prava građenja u 

korist Općine Peteranec na nekretnini u svom vlasništvu koja se nalazi na k.č.br. 

4479/383, upisane u z.k.ul.br. 4439 k.o. Peteranec,   

 

7. Donošenje I. Izmjene i dopune Programa 1009: Sustavno gospodarenje energijom u 

Županiji, 

 

8. Donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Koprivničko-križevačke županije 

za  2015. godinu,    

 

9. Razmatranje Izvješća o mjerama provođenja „Programa međunarodna suradnja i EU 

projekti“, s prijedlogom Zaključka,    

 

10. Razmatranje Izvješća o provođenju mjera prema Programu „Konkurentno gospodarstvo“, 

s prijedlogom Zaključka,    

 

11. Razmatranje Izvješća o provođenju mjera prema Programu „Vodno gospodarstvo“, s 

prijedlogom Zaključka,    

 

12. Razmatranje Izvješća o mjerama provođenja Programa „Komunalno gospodarstvo“, s 

prijedlogom Zaključka,   

 

13. Razmatranje Izvješća  o mjerama provođenja Programa održivog gospodarenja energijom 

u 2015. godini, s prijedlogom Zaključka,    

 

14. Razmatranje Izvješća o lovnom gospodarstvu i šumarstvu na području Koprivničko-

križevačke županije u 2015. godini, s prijedlogom Zaključka,     

 

15. Razmatranje Izvješća o ruralnom razvoju na području Koprivničko-križevačke županije u  

2015. godini, s prijedlogom Zaključka,       

 

16. Razmatranje Izvješća o konkurentnoj poljoprivrednoj proizvodnji na području 

Koprivničko-križevačke županije u 2015. godi,.ni, s prijedlogom Zaključka,    

 

17. Razmatranje Izvještaja o korištenju sredstava Proračuna Koprivničko-križevačke županije 

-  Proračunske zalihe za: 

a) veljaču 2016. godine, 

b) ožujak 2016. godine, 



 6 

18. Razmatranje Izvješća o realizaciji Programa iz područja osnovnog i srednjeg školstva u 

Koprivničko-križevačkoj županiji za 2015. godinu, s prijedlogom Zaključka,    

 

19. Razmatranje Informacije o kreditiranju studenata Koprivničko-križevačke županije za 

2015. godinu, s prijedlogom Zaključka,      

 

20. Razmatranje Informacije o realizaciji Programa javnih potreba u kulturi za 2015. godinu, s 

prijedlogom Zaključka,    

 

21. Razmatranje Informacije o realizaciji Programa udruga građana za 2015. godinu, s 

prijedlogom Zaključka,    

22. Donošenje Odluke o dopuni Odluke o osnivanju Zavoda za hitnu medicinu,    

          

23. Donošenje Odluke o usvajanju Akcijskog plana provedbe Županijske razvojne strategije 

Koprivničko-križevačke županije za razdoblje 2011.-2013. za 2016. godinu,    

 

24. Donošenje Odluke o minimalnim cijenama i evidenciji  korištenja nekretnina i pokretnina 

školskih ustanova kojima je osnivač Koprivničko – križevačka županija,    

 

25. Donošenje Odluke o davanju u zakup zajedničkog otvorenog lovišta broj VI/108 „Sveti 

Petar Čvrstec“,   

 

26. Donošenje Odluke o davanju u zakup zajedničkog otvorenog lovišta broj VI/109 

„Ruševac“,    

 

27. Razmatranje Izvješća o radu i financijskom poslovanju „PORE“  Razvojne agencije  

Podravine i Prigorja za promicanje i provedbu razvojnih aktivnosti u Koprivničko-

križevačkoj županiji za 2015. godinu, s prijedlogom Zaključka,  (  

 

28. Razmatranje Izvješća o ostvarivanju godišnjeg programa rada Javne ustanove za 

upravljanje zaštićenim dijelovima prirode na području Koprivničko-križevačke županije s       

aktivnostima zaštite, održavanja, očuvanja, promicanja i korištenja zaštićenih područja u 

Koprivničko-križevačkoj  županiji za 2015. godinu, s prijedlogom Zaključka,    

 

29. Razmatranje Izvješća o radu i utrošku sredstava Zavoda za prostorno uređenje 

Koprivničko-križevačke županije i godišnjeg obračuna za 2015. godinu, s prijedlogom 

Zaključka, 

 

30. Razmatranje Izvješća o radu Županijske uprave za upravljanje županijskim i lokalnim 

cestama na području Koprivničko-križevačke županije za 2015. godini, s prijedlogom 

Zaključka,     

 

31. Razmatranje Izvješća o radu i Godišnjeg obračuna Doma za starije i nemoćne osobe 

Koprivnica za 2015. godinu, s prijedlogom Zaključka,       

 

32. Razmatranje Izvješća o radu Županijskog savjeta mladih Koprivničko-križevačke županije 

za 2015. godinu, s prijedlogom Zaključka,  

 

33. Razmatranje Informacije o radu Povjerenstva za ravnopravnost spolova Koprivničko-               

križevačke županije za 2015. godinu, s prijedlogom Zaključka,  
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34. Razmatranje Izvješća o radu Savjeta za  razvoj civilnog društva u Koprivničko-

križevačkoj županiji za 2015. godinu, s prijedlogom Zaključka,  

 

35. Razmatranje Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom Koprivničko-križevačke 

županije za razdoblje 2008.-2015. prikaz stanja u 2015. godine   

 

36. Donošenje Rješenja o dopunama Rješenja o imenovanju članova Antikorupcijskog 

povjerenstva Koprivničko-križevačke županije, 

 

37. Donošenje Rješenja o izmjenama Rješenja o osnivanju i imenovanju Komisije za 

provedbu javnog natječaja za davanje u zakup zajedničkih otvorenih lovišta na području 

Koprivničko-križevačke županije, 

 

38. Razmatranje Informacije o radu i financijskim rezultatima zdravstvenih ustanova za 2015. 

godinu, s prijedlogom Zaključka: 

a) Opće bolnice „Dr. Tomislav Bardek“ Koprivnica, 

b) Zavoda za hitnu medicinu Koprivničko-križevačke županije, 

c) Zavoda za javno zdravstvo Koprivničko-križevačke županije, 

d) Doma zdravlja Koprivničko-križevačke županije,  

e) Ljekarni Koprivnica, 

f) Ljekarne Križevci, 

     

39. Razmatranje Informacije o radu koncesionara primarne zdravstvene zaštite za 2015. 

godinu , s prijedlogom Zaključak,     

 

40. Razmatranje Analize stanja sustava civilne zaštite u 2015. godini za Koprivničko-

križevačku županiju,   

 

41. Donošenje Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Koprivničko-križevačke 

županije za 2016. godinu,   

 

42. Donošenje Smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite na području 

Koprivničko-križevačke županije za razdoblje 2016.-2019. godine,  

 

43. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o darovanju nekretnina Osnovne 

škole Sveti Petar Orehovec Općini Sveti Petar Orehovec,     

 

44. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o darovanju nekretnina Osnovne 

škole Molve Općini Molve,  

   

45. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o darovanju prizemnog dijela 

zgrade dječjeg vrtića pri Osnovnoj školi Andrije Palmovića Rasinja Općini Rasinja,    

 

46. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o darovanju školskih nekretnina – 

zemljišta i pripadajuće stare školske zgrade u Komatnici Općini Peteranec, uz suglasnost 

nadležnog tijela osnivača,      

 

47. Informacija o započinjanju postupka izrade IV. Izmjena i dopuna Prostornog plana 

Koprivničko-križevačke županije,  
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48. Pitanja i prijedlozi članica i članova.  

  
 PREDSJEDNICA: Sjednice su održali: Odbor za obrazovanje, kulturu, znanost, sport i 

nacionalne manjine, Odbor za međunarodnu i međužupanijsku suradnju, Odbor za statut i 

poslovnik, Odbor za gospodarski razvoj, Odbor za poljoprivredu, šumarstvo i vodoprivredu, 

Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb, Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje, Odbor za 

financije i proračun, Odbor za komunalne djelatnosti i Odbor za izbor i imenovanja.  

Klubovi članova Županijske skupštine također su održali sastanke. 

  Prelazimo na 1. točku dnevnog reda.  

 

Točka 1. 

     
 PREDSJEDNICA: Pregled osnovnih sigurnosnih pokazatelja smo primili.     

  

 Obrazloženje daje gospodin Marijan Kirin, ovlašten za obavljanje poslova načelnika 

Policijske uprave koprivničko-križevačke.  

 

 MARIJAN KIRIN: U nekoliko minuta osvrnut ću se na neke osnovne značajke ovih 

pokazatelja. Izvještajna godina obilježava smanjenje ukupno evidentiranih kaznenih djela na 

području naše Policijske uprave za 8%, gotovo u svim oblastima, od općeg kriminaliteta, 

gospodarskog, organiziranog, kriminaliteta droga i drugih oblasti. Jedino što imamo 

povećanje to je kriminalitet u dijelu prometa o čemu ću na kraju. Kada gledamo taj ukupni 

broj   on je 1320 kaznenih djela, on je na nivou prethodnih godina jer na području uprave 

evidentiramo od 1200 do 1500 kaznenih djela. Evidentiramo dobre pokazatelja u dijelu 

razriješenosti kaznenih djela, koja je na 80%, s naznakom da smo tijekom 2015. godine 

razriješili jedan veći broj kaznenih djela iz prethodnih godina, ukupno 49.  

 Tijekom 2015. godine bilježimo jedan manji broj prekršaja nasilja u obitelji, manji 

broj djece i maloljetnika u počinjenju kaznenih djela i ono što je najvažnije ne bilježimo teška 

kaznena djela, posebice kaznena djela sa elementima nasilja. Tijekom 2015. godine 

evidentirano je i smanjenje prekršaja narušavanja javnog reda i mira, no međutim, u tom 

dijelu i dalje je prisutan veliki udio alkohola u počinjenju takvih prekršaja, gotovo u svakom 

drugom prekršaju.  

 Što se tiče stanja na državnoj granici, 2015. godinu obilježila je migrantska kriza koja 

je zasigurno utjecala na same događaje na području naše granice. Tako da značajni pokazatelji 

koje ste dobili u pregledu, zasigurno ne odgovaraju stvarnom stanu, obzirom da nismo imali 

tu migrantsku krizu i da nemamo postavljene neke žičane prepreke, zasigurno bi imali i 

sasvim druge pokazatelje u 2015. godini. Podsjećam da je u tih mjesec dana državnu granicu 

prešlo gotovo 130.000 migranata. U tom dijelu ističem jednu izuzetnu suradnju i sinergiju u 

rješavanju problema svih službi i na tome sam im zahvalan.  

 Ono sa čime tijekom 2015. godine, a vezano za stanje sigurnosti, ne možemo biti 

zadovoljni, to je stanje sigurnosti u prometu. U 2015. godini evidentirano je 4% više 

prometnih nesreća na području naše Policijske uprave i ono najgore, bilježimo povećanje 

stradavanja u prometu. Tako smo tijekom 2015. godine imali 13 smrtno stradalih osoba, što je 

šest više u odnosu na prethodnu godinu. Dalje je evidentan problem alkohola kod sudionika 

prometnih nesreća, te visok udio stradavanja mladih vozača. Nama je svaka treća prometna 

nesreća alkoholizirani vozač i to je zasigurno jedan veliki problem. 

 Da ne ispada da uvijek govorimo o brojkama i postocima, posebice u dijelu 

stradavanja u pitanju su ljudski životi, žalimo za svakim izgubljenim životom i s naše strane 

poduzimamo sve da bi smanjili takve posljedice. Kako i na koji način riješiti taj problem. 
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Samom represijom zasigurno ne. Da smo mogli riješiti problem represijom to bi riješili davno 

prije, zadnjih pet ili deset godina, kada smo imali značajni broj represivnih aktivnosti, preko 

25.000, no imali smo i preko 20 do 25 smrtno stradalih osoba. Smatram da ukupnom 

represijom taj problem ne možemo riješiti. Smatram da poduzimanjem ciljanih represivnih 

aktivnosti, posebice usmjerenih na uzroke ovih prometnih nezgoda, a to je problem alkohola, 

problem velikih brzina, problem mladih vozača. Nama su mladi vozači negdje na 17% udjela 

u ukupnom broju prometnih nezgoda. Poduzimanjem takovih represivnih aktivnosti, ciljanih i 

poduzimanjem pojačanih preventivnih aktivnosti možemo utjecati na stanje u prometu. U 

dijelu provedbe tih preventivnih aktivnosti nužno je uključiti tijela lokalne samouprave, 

Vijeća za prevenciju, Savjeta za sigurnost prometa i druge.  

 Bez obzira na, dijelom, narušeno stanje u prometu, smatram da je ukupno stanje 

sigurnosti na području Koprivničko-križevačke županije zadovoljavajuće. Usudim se reći da 

gledajući sve ove sigurnosne aspekte živimo u sigurnoj županiji.  

  

 PREDSJEDNICA:  Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? 

 Otvaram raspravu za članice i članove.  

 Ako se nitko ne javlja dajem materijal na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno sa 32 glasa „za“ donosi  

 

Zaključak o usvajanju Pregleda osnovnih sigurnosnih pokazatelja 

 u 2015. godini na području Policijske uprave koprivničko-križevačke 

 

 Zaključak i Pregled osnovnih sigurnosnih pokazatelja prilažu se zapisniku i čine 

njegov sastavni dio.  
Točka 2. 

   

 PREDSJEDNICA: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za gospodarski 

razvoj i nema primjedbi.    

 Obrazloženje daje gospođa Vesna Kuterovac, vršiteljica dužnosti predstojnice 

Hrvatskog zavoda za zapošljavanje, Područne službe Križevci.  

 

 VESNA KUTEROVAC: Nakon odlaska predstojnice Jadranke Čapalija u mirovinu ja 

sam preuzela dužnost vršiteljice dužnosti predstojnice Područnog ureda. Kratko ću se osvrnuti 

na proteklu godinu, ali isto tako, budući smo već ušli u 4. mjesec ove godine, dala neke 

osnovne naznake stanja nezaposlenosti i zapošljavanja s evidencije zavoda za ovu godinu. 

 Što se tiče nezaposlenosti za prethodnu godinu i dalje je trend smanjenja 

nezaposlenosti i tako bilježimo smanjenje nezaposlenosti za 16,7% u 2015. u odnosu na 2014. 

godinu. Iz prethodnog Izvješća za 2014. godinu vidljivo je da jednim djelom zbog drastične 

promjene zakonske regulative dolazi do smanjenja nezaposlenih. No, ta tendencija u 2015., 

pogotovo početkom 2016. se smanjuje, tako da najveći dio nezaposlenih koji izlazi iz 

strukture nezaposlenih osoba ipak odlazi zbog zapošljavanja. 

 Početkom 2015. godine bilo je evidentirano 7.258 nezaposlenih osoba, a krajem 

godine 6.048 osoba. Po tom broju Koprivničko-križevačka županija četvrta je po redu od 

županija s najmanjim brojem nezaposlenih osoba krajem 2015. godine i to čini udio od 1,2% 

u ukupnom broju nezaposlenih osoba u Republici Hrvatskoj. Isto tako u 2015. godini smanjen 

je broj novo prijavljenih osoba u evidenciji Zavoda, što je isto tako dobar pokazatelj iz 

razloga što je manje ljudi ostalo bez posla.  

 Što se tiče zaposlenosti, prema podacima koje pratimo u Zavodu bilježimo 

zapošljavanje iz evidencije Zavoda. No, ukoliko uzmemo u obzir podatke Hrvatskog zavoda 
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za mirovinsko osiguranje na području Županije krajem prosinca 2015. godine bilo je 

evidentirano 32.553 zaposlene osobe, što čini povećanje za 0,7% ili 229 zaposlenih u odnosu 

na 2014. godinu. To povećanje dogodilo se zahvaljujući zapošljavanju u pravnim subjektima, 

dok kod obrtnika, kod samostalnih djelatnosti i poljoprivrede. Nažalost, još uvijek bilježimo 

manjak zaposlenih. 

 Što se tiče zapošljavanja za 2,6% više osoba iz evidencije Zavoda zaposleno je u 

odnosu na 2014. godinu. Naravno, s obzirom na manji priliv nezaposlenih u evidenciju, isto 

tako bilježimo i pad broja korisnika novčane naknade.  Ono što nam je u 2013. ciljana skupina 

koja nam je u posebnom fokusu, a to su mlade nezaposlene osobe u dobi od 15 do 29 godina. 

Njihov broj, zahvaljujući mjerama aktivne politike, a posebno Garanciji za mlade, smanjio se 

na 34,5% u odnosu na ukupan broj nezaposlenih. 

 Što se tiče pokazatelja u ovih par mjeseci 2016. godine, nezaposlenost i dalje pada, 

brojka 31. 3. 2016. godine je 5.991 osoba, a sa jučerašnjim datumom 5.633 osobe. Razlog 

smanjenja je jer su krenula sezonska zapošljavanja. Također se događa veći broj zaposlenih iz 

evidencije, u prva tri mjeseca, za 1,1% više. Broj prijavljenih potreba poslodavaca raste u 

odnosu na isti period u prošloj godini 17,7%. Problem s kojim se susreće, ne samo Zavod za 

zapošljavanje, nego i gospodarstvo, pogotovo naše Županije, a to je nedostatak određenih 

kadrova, pogotovo kadrova u području građevina, gdje se intenzivno radi na rješavanju tog 

nedostatka, gdje smo imali preko 208 prijavljenih potreba, na primjer za tesare, dok u 

evidenciji imamo svega četiri tesara koji mogu krenuti na posao. Što činiti po tom pitanju? 

Ono što je bitno, zahvaljujući potporama za zapošljavanje koje se mogu koristiti, Zavod za 

zapošljavanje kreće u veliku aktivnost osposobljavanja nezaposlenih osoba koje imaju 

osnovnu školu, ali isto tako dugotrajno nezaposlenih osoba, bilo prekvalifikacija, bilo dodatno 

osposobljavanje kako bi postale konkurentne na tržištu rada. To će nam u ovoj godini biti 

prioritetna aktivnosti, jer u protivnom nećemo moći zadovoljiti potrebe poslodavaca. Dalje je 

smanjenje nezaposlenih mladih, sa 31. 3. od 3,8%. Ono što je važno reći, sudjelujemo u 

različitim projektima. Županija nam je također partner. Važna je edukacija vlastitih 

zaposlenika na nacionalnom nivou i po tom pitanju činimo sve što je u našoj moći, sukladno 

važećoj zakonskoj regulativi. S ovime bih završila. Ako imate kakvih pitanja izvolite. 

 

 PREDSJEDNICA: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 

  Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? 

 Otvaram raspravu za članice i članove. Ako se nitko ne javlja dajem Izvješće na 

glasovanje.  

 

 Županijska skupština jednoglasno, sa 32 glasa „za“ donosi  

 

 Zaključak o prihvaćanju Izvješća o problematici zapošljavanja  

na području Koprivničko-križevačke županije u 2015. godini,   

 

 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 
Točka 3. 

  

 PREDSJEDNICA: Izvješće  smo primili. Raspravu su proveli svi odbori sazvani za 

ovu sjednicu, osim Odbora za Statut i poslovnik i Odbora za izbor i imenovanja, te su podržali 

Izvješće.  

  Molim župana da nam dade osvrt na ovo Izvješće.  
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 DARKO KOREN: U pripremi ove sjednice dogovorili smo da ćemo minimalizirati 

sva uvodna obrazloženja, jer su materijali koje ste dobili, sve ono što bismo u nekakvom 

sažetijem sadržaju mogli u uvodu reći.  

 Tako bih započeo i sa ovim Izvješćem o radu župana, kao i sva sljedeća izvješća od 

Godišnjeg obračuna Proračuna sa pratećim dokumentima.  

 Raspravu o Izvješću proveli ste na odborima, znam da nije bilo nekih većih primjedbi, 

osim jedne, u smislu da županijske službe izrađuju ovaj dokument, što je točno, jer uz dužno 

poštovanje svih, teško da bih mogao, stigao i imao kapacitet da sam napravim ovo Izvješće. 

Županijske službe kreiraju sadržaj ovog Izvješća, moj je ovaj zaključni osvrt na ovo. Mislim 

da je u njemu sadržano sve ono što je u predmetnom razdoblju rađeno. Mislim da je dokument 

napravljen kvalitetno i da iz njega možete iščitati sve ono što vas zanima. Ukoliko ima nešto 

povrh toga, stojim na raspolaganju za odgovore. 

 

 PREDSJEDNICA: Da li se predstavnici odbora žele javiti? 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? 

 Otvaram raspravu za članice i članove. 

 

 ANTUN BRATANOVIĆ: U ovom Izvješću ipak nedostaje Vaš kratki osvrt, 

gospodine župane. Mislim da vi više znate od županijskih službi, sve što su taksativno 

napisale stoji. Ne sumnjam da ovo ne udovoljava svim pravilnicima. Mislim da bi nas kao 

članove Skupštine zadovoljio Vaš osvrt po pojedinim dokumentima, da po pojedinim 

odjelima istaknete nešto što je bolje napravljeno, što je loše napravljeno. Ovdje piše da je to 

izvještaj župana.   

 

 PREDSJEDNICA: Ako se više nitko ne javlja dajem Izvješće na glasovanje. 

 

 Županijska skupština sa 20 glasova „za“ i 12 „suzdržanih“ donosi 

 

  Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu župana Koprivničko-križevačke 

županije za  razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2015.  godine 

  

 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 4. 

   

 PREDSJEDNICA: Prijedlog Zaključka podijeljen nam je prije sjednice. 

 Molim župana Darka Korena da obrazloži prijedlog Zaključka. 

 

 DARKO KOREN: Radi se o Odluci koju bi ja kao župan trebao donijeti i potpisati 

sporazum o međusobnim pravima i obvezama sa ministrom zdravlja, a temelji se na Odluci 

Vlade Republike Hrvatske o obustavi postupka sanacije Opće bolnice. Znadete da smo 

proživjeli početak ovog procesa sanacije prije nešto više od tri godine, kad sam isto tako bio 

suočen sa donošenjem vrlo teške odluke o odustajanju od osnivačkih prava u korist 

Ministarstva. Paradoksalno je to da sada, gotovo, na jednak način osjećam samo suprotno u 

momentu kad se Odlukom Vlade zdravstvena ustanova vraća. To zbog toga što po tom 

predloženom sporazumu stoji da bismo preuzeli i obveze koje trenutno ta zdravstvena 

ustanova ima, odnosno gubitak od oko 48,5 milijuna kuna. Obzirom da je I. kvartal završio, to 

je sada već i oko 50 milijuna kuna. Ono što je zabrinjavajuće, to je činjenica da po novom 

Zakonu o proračunu, mi imamo jedan kumulativni konsolidirani proračun svih naših 

ustanova. Naš proračun nije više 150 milijuna nego je 220 milijuna, jer on ukupno sadrži 
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proračune svih naših ustanova kojima smo osnivači. Sa Bolnicom će to biti preko 300 

milijuna, ali sve one dobiti i gubici koje s time također kumulativno sabiremo. 

 Preuzimanjem ove ustanove ne možemo otkloniti sumnju, odnosno strah, da bismo 

preuzeli i tu obvezu gubitka Bolnice, a po Zakonu  o ustanovama, mi smo, uvjetno rečeno, 

solidarni dužnici svim ustanovama u tom istom smislu.  

 To je proces koji se ne može zaobići, mi ćemo, pretpostavljam, morati provesti. Ovo 

što govorim i što ću odlučiti, a za što ću tražiti od vas podršku, nisam sam odlučio, odnosno 

vama ne predlažem, nego sam se konzultirao sa svojim zamjenicima, sa stručnim službama, 

sa dr. Devčićem koji je predsjednik Županijskog savjeta za zdravstvo, ali i sa kolegama iz 

drugih županija. Zaključak je da je to sigurno proces koji se neće moći zaobići, ali na neki 

način tražim od vas podršku, odnosno da mi date suglasnost kojom bih imao mandat da ipak 

na neki način utvrdimo sadržaj ovog sporazuma koji bi nam dao jednu garanciju da se upravo 

to ne bi dogodilo, da bismo imali reperkusije na preuzimanje toga gubitka. Mi automatizmom 

imamo sasvim drugačiji odnos prema financijskom sektoru. Postoje tu određene prijetnje koje 

ja jednostavno želim prevenirati. Tražim od vas mandat da pregovaram o sadržaju ovog 

Sporazuma i o njegovom potpisivanju, u smislu da nam se garantira da nećemo imati 

reperkusije, nakon što potpišemo sporazum, da će se taj gubitak jednostavno bilancirati na 

neki drugačiji način, da neće opterećivati naš proračun i da nećemo zbog toga imati probleme. 

Nije to nikakav misterij, niti bilo kakva politička igra ili odluka. U petak imamo Izvršni odbor 

Zajednice županija gdje će biti svi župani, s kojima sam već o tome razgovarao. Na neki način 

ću nametnuti tu temu da pokušamo približiti zajednički stav. Ukoliko se to ne bi uspjelo, jer 

činjenica da su različite situacije od županije do županije, od bolnice do bolnice. Vodio bih se 

time da u zaštiti interesa ove Županije, našeg proračuna, da se na taj način postavimo i da 

definiramo ovaj Sporazum koji bi nam pružio nekakvu zaštitu. 

 Inače je procedura, ja bih 2. svibnja trebao imenovati tri člana Upravnog vijeća, dva 

preostala su iz reda zaposlenika i struke. Nakon toga Upravno vijeće koje se konstituira, 

imenuje vršitelja dužnosti ravnateljice ili ravnatelja Bolnice i pokreće natječajni postupak za 

odabir ravnatelja. Koje su reperkusije, ako ja to ne napravim, nitko ne zna. Znači, ne moramo 

se žuriti, tako dok se to ne dogodi, sustav funkcionira po postojećem sustavu, sa aktualnom 

sanacijskom ravnateljicom. Donijet ćemo odluke, ali želim od vas imati podršku u smislu 

redefiniranja ovog Sporazuma i tako se zaštiti zbog nekih neželjenih posljedica.  

 

 PREDSJEDNICA: Otvaram raspravu za članice i članove. 

 

 MIJO BARDEK: Ja vas župane razumijem da sada nosite veliki teret sa potpisivanjem 

ovog Sporazuma. O poslovanju Bolnice ću diskutirati kada dođe točka na red. Podsjećam, 

upozoravao sam na jednoj od sjednica Skupštine kad sam rekao da ne bih nikada potpisao 

sporazum s Ministarstvom, bilo je i drugih načina ili bi ga potpisao u drugačijem obliku. Tada 

niste tražili suglasnost Županijske skupštine. Što sada učiniti? Drugo nam ne preostaje, 

definirati sporazum, potpisati, ali što činiti za budućnost? Mi ne možemo reći da je bivši 

ministar lagao, on je sanirao dio dugova, ali nastali su novi. Zbog čega? O tome ću kasnije. 

Da li ste mogli imati utjecaj i potpisati drugačiji sporazum, pa imati utjecaj i uvid u te dugove 

koji su nastali i zašto su nastajali. To je pitanje i tu ste pogriješili. Prema tome, ja ću biti 

suzdržan, vjerojatno će svi podržati ovaj prijedlog, što je potpuno realno. Postavio bih jedno 

pitanje, kako sam čuo iz neslužbenih izvora, možda vi imate više informacija, da je ukinut 

projekt pedijatrije u Koprivnici, što također nije dobro. Naravno, nismo mi u najgoroj 

situaciji, druge županije imaju iste probleme.  

    

 MARINKO BAGARIĆ: Gospodin župane cijenim vašu želju i potrebu da dobijete od 

nas tu podršku, vjerujem da vam nije lako, jer ova odluka je dosta teška. Mi kao Klub, ovaj 
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materijal smo dobili na klupe, nismo za to znali, nismo se imali prilike porazgovarati 

međusobno, a kamoli s nekim drugim. Ovo je za nas dosta teška odluka i naš Klub će biti 

suzdržan oko ovoga. Nemamo dovoljno informacija da bi vam dali suglasnost. 

 

 DAMIR FELAK: Nakon rasprave u ime Klub članova SDP-a, HNS-a i HSU-a, 

podsjetio bih zašto je Bolnica izuzeta iz upravljanja Županije, kao osnivača i obećanja da će 

Bolnica biti sanirana. U protekle nešto više od tri godine, koliko je Bolnica bila pod upravom 

države, sami vidimo da je taj dug ostao isti ili se smanjio par milijuna kuna, a ovim tempom 

će kroz koji mjesec biti isti kao 2013. godine, kad smo ju predali na sanaciju državi i odrekli 

se svih osnivačkih prava. Mislim da onda župan nije imao prostora, bilo je rečeno, uzmi ili 

ostavi, odnosno moralo se potpisati. Ove tri godine nije izvršeno ono što je prošla Vlada 

obećala, da će sanirati bolnice. Ponavljam i naglašavam ono zbog čega je imenovano 

sanacijsko vijeće, sanacijska ravnateljica, nije izvršena sanacija koprivničke bolnice, ona se 

vraća u ruke Županije, sa otprilike istim dugom kakav je bio kada smo ju predali na sanaciju 

prošloj Vladi na čelu sa Zoranom Milanovićem. Želim to naglasiti radi istine i da se znade, da 

ono što je ovdje bilo obećano i što je onda rečeno da će biti učinjeno, nije napravljeno, a da će 

sada nova Vlada, a i mi zajedno sa njom, kao Županija koja je osnivač i vlasnik Bolnice 

morati vidjeti kako sada rješavati taj problem.  

 U svakom slučaju mislim da je za podržati da župan pokuša u ovom sporazumu koji je 

predviđen u ovoj Odluci Vlade, u točki IV. gdje se vrlo jasno kaže da će prava i obveze 

između ministarstva nadležnog za zdravstvo, Koprivničko-križevačke županije i Opće bolnice 

Koprivnica, utvrdit će se posebnim sporazumom. Znači, da se u tom sporazumu pokuša za 

Županiju izboriti što povoljniji položaj, a isto tako da se pokuša izboriti da Bolnica dobiva 

adekvatna sredstva da bi mogla normalno funkcionirati i da ne stvara nove dugove. Ako 

Bolnica mjesečno ne dobiva onoliko sredstava koliko je potrebno za normalan rad, jasno da će 

se ti dugovi povećavati. 

 

 ZDRAVKO GAŠPARIĆ: Drago mi je da se ovaj materijal našao na klupama, jer da 

župan nije reagirao, to ne bi bilo dobro. Mi moramo vidjeti na koji način i kako dalje, vezano 

na Bolnicu, opredijeliti se, konstatirati situaciju kakva je danas i vidjeti na koji način to dalje 

rješavati. 

 Bio sam član Županijske skupštine kada smo donosili Odluku o  davanju Bolnice na 

sanacijsko upravljanje državi. Mislim da tada nije bilo nikakve alternative, da li mi to htjeli ili 

ne, jednostavno je bio takav nalog državnih institucija. Država se tada postavila kao spasitelj 

bolnica. Sada se pokazalo da to na taj način, ipak, ne ide. Situacija, očito, nije dobra niti u 

zdravstvu, niti u školstvu, to je da kako ćemo namaknuti određena sredstva, taj dug se dnevno 

akumulira, to je druga priča o kojoj će se provesti još koja rasprava ovdje na Županijskoj 

skupštini i u nekim drugim krugovima ljudi koji su više u struci. U svakom slučaju 

pozdravljam ovakvu inicijativu, mislim da je bilo vrijeme i red i da je to svakako trebalo 

napraviti.  

 

 MIJO BARDEK: Moram replicirati gospodinu Felaku, slažem se da treba tražiti više, 

no nemojte očekivati veće novce, novaca nema i neće ih ni biti. Rješenje ćemo morati tražiti 

ovdje. Ja sam govorio da onakav sporazum ne bih potpisao, u tome je caka. Ne možemo reći 

da nas je bivši ministar prevario, on je sanirao, ali vi ste imali mogućnosti na nešto utjecati. U 

pitanju su i politike. Onda je bila HSS-ova politika, HDZ-e je mudro šutio do sada, onda je 

preuzeo SDP, tako da ne budete amnestirani i onda smo imali opet sanacijsku upraviteljicu 

SDP-a, pa predsjednicu Sanacijskog vijeća. Prije ste imali HSS-ovu ravnateljicu. Gdje je tu 

bio HDZ-e? Dokle god se tako bude politika miješala bez konzultacija sa strukom, nema tu 

pomoći. 
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 DARKO KOREN: Ne mogu se točno sjetiti čija je politika bila dok ste vi bili 

ravnatelj? Vi raspravljate s jednog, svojeg, osobno frustrirajućeg aspekta i niste objektivni i 

realni, izvrćete činjenice ili ste zaboravni, iako vas uvažavam i cijenim, više nego što vi to 

mislite. Vi zaboravljate to vrijeme u prošlom sazivu ovog tijela kada smo živjeli u složnoj 

kohabitaciji, kada sam ja tražio da se Županijska skupština očituje drugačije nego što se 

očitovala i ona je upravo donijela Odluku da ulazimo u sanacijski program. Ja sam se opirao 

neko vrijeme, ali to je proces koji se nije mogao izbjeći.  Sva ova rasprava naknadno može se 

sažeti u ovu sljedeću raspravu kada ćemo govoriti o radu i rezultatima zdravstvenih ustanova, 

pa između ostalog i bolnice i raspravljati o efektima tog sanacijskog procesa koji, evidentno, 

nije uspio i neće uspjeti. Po meni bi najbolje bilo da se sada nije donijela ova Odluka, nego da 

se nastavio nekakav sanacijski proces svih zdravstvenih ustanova, da je nova Vlada imenovala 

svoje sanacijske upravitelje i nastavilo se sa tim procesom i pokušalo se, na neki način, taj 

sustav ozdraviti. Ako neće biti više novaca za njega onda ćemo morati smanjiti opseg usluga 

koje ćemo pružati, to svi znaju. Ne može se godišnje trošiti 25 milijardi, a prihodovati 18. 

Negdje ta razlika mora biti, ili na razini ove naše zdravstvene ustanove, ne može se trošiti 10 

milijuna, a dobiti osam milijuna kuna. To je cijela priča. Nema tu mudrolije, možemo se mi tu 

replicirati jedan drugome. Ono što ja od vas tražim, nije sukladno razmišljanju gospodine 

Bagarića da nemate dovoljno informacija, da mi dadete mandat da pregovaram prije potpisa 

ovog Sporazuma, da ne potpišem sporazum o međusobnim pravima i obvezama, koji u članku 

II. govori „Zdravstvena ustanova na dan 31. prosinca 2015. godine ima ukupne obveze u 

iznosu od 48,5 milijuna kuna koje će se podmirivati do 31. 12. 2018. iz tekućeg poslovanja 

ustanove, postizanjem ušteda provedbom mjera racionalizacije poslovanja, a sukladno 

dinamici podmirivanja nepodmirenih obveza iz članka III. stavka 1. ovog Sporazuma“.  

 To je neprovedivo bez dodatnih sredstava. Od vas tražim da redefiniram taj Sporazum 

u tom dijelu koji nas obavezuje za nešto što sada unaprijed znamo da ne možemo ispuniti. Ja 

to neću potpisati. Tražim od vas da mi date podršku da pregovaram da to bude drugačije ili da 

nas alimentiraju od bilo kakve odgovornosti, ako se to ne uspije dogoditi. Mi danas 

upravljamo sustavom na način da nam je netko dao kompletno inpute i ulazne parametre u 

smislu prihoda i isto tako troškova u 80% iznosu, a traži od nas rezultate. To se ne može. 

Zdravstveni sustav je karikaturalno postavljen. Što nama znači upravljanje bolnicom, imati 

dva iz HSS-a, jednog iz HDZ-a, ili obratno u upravnom vijeću i dobivati godišnje 80 milijuna, 

a trošiti 100. Ja ću se tome suprotstaviti, pa dokle došlo, došlo, s vama ili bez vas, nadam se 

ipak s vama. 

 

 MIJO BARDEK: Suzdržite se od komentara da sam ja frustrirani.  

 

 PREDSJEDNICA: Dajem prijedlog Zaključka na glasovanje. 

 

 Županijska skupština sa 20 glasova „za“ i 12 „suzdržanih“ donosi 

 

Zaključak o davanju suglasnosti županu Koprivničko-križevačke županije na 

utvrđivanje sadržaja i potpisivanje posebnog sporazuma o obustavi postupka  

sanacije Opće bolnice „dr. Tomislav Bardek“ Koprivnica 

 

 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 5. 

 

 PREDSJEDNICA: Prijedlog Odluke podijeljen nam je prije sjednice. 
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 Molim župana Darka Korena da obrazloži prijedlog Odluke. 

 

 DARKO KOREN: Mi smo u situaciji da u I. kvartalu imamo određeni disbalans u 

prihodima i rashodima. Ovo je jedan osigurač u trenutku da se dogodi taj moment, da jedno 

prijeđe drugo, u negativu, da imamo mogućnost da kod poslovne banke, kao i većina jedinica 

lokalne i regionalne samouprave koristimo mogućnost tzv. intervencije pozajmice, koja se 

tretira na ovakav način, kao jedno kreditno zaduženje za koje treba vaša suglasnost. Mislim da 

to nije ništa nepoznato i štetno. Nadamo se da nećemo trebati koristiti da ćemo redovito 

servisirati sve svoje obveze. 

 

 PREDSJEDNICA: Otvaram raspravu za članice i članove. 

 Ako se nitko ne javlja dajem prijedlog Odluke na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno, sa 32 glasa „za“ donosi 

 

Odluku o kratkoročnom zaduživanju Koprivničko-križevačke županije 

 

 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 6. 

   

 PREDSJEDNICA: Prijedlog Zaključka podijeljen nam je prije sjednice. 

 Molim zamjenika župana Ivana Pala, ako ima potrebe, da obrazloži prijedlog 

Zaključka. 

 Ako nema, otvaram raspravu za članice i članove. 

 Ako se nitko ne javlja dajem prijedlog Zaključka na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno, sa 32 glasa „za“ donosi   

 

Zaključak o davanju suglasnosti  na Odluku o osnivanju prava građenja 

 u korist Općine Peteranec na nekretnini u svom vlasništvu koja se nalazi  

na k.č.br. 4479/383, upisane u z.k.ul.br. 4439 k.o. Peteranec 

 

 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio.  

 

Točka 7. 

  

 PREDSJEDNICA: Prijedlog Izmjena i dopuna Programa podijeljen nam je prije 

sjednice. 

 Molim pročelnika Marijana Štimca, ako je potrebno, da obrazloži prijedlog izmjena i 

dopuna Programa. 

 Otvaram raspravu. Ako se nitko ne javlja dajem prijedlog na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno sa 32 glasa „za“ donosi 

 

I. Izmjene i dopune Programa 1009: Sustavno gospodarenje energijom u Županiji 

 

  Izmjene i dopune prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio.  
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Točka 8. 

 

 PREDSJEDNICA: Prije nego krenemo predložila bih, radi kooperativnosti da od točke 

8. do zaključno 21. točke, sve te točke su pripadajuća izvješća uz Godišnji izvještaj, da 

objedinimo u jednu raspravu, ako se slažete. 

 Godišnji izvještaj s pratećim dokumentima smo primili. Raspravu je proveo Odbor za 

financije i proračun i podržava izvještaj. 

    

 Obrazloženje daje župan Darko Koren.   

 

 DARKO KOREN: Mislim da je iz materijala razvidno sve ono što treba biti, vidljivo 

i svi prateći sadržaji su ovdje, slažem se s objedinjenom raspravom. Ako će biti potrebno 

odgovoriti na pitanja, stručne službe su tu.  

  

 PREDSJEDNICA: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? 

 

 MARINKO BAGARIĆ: Podsjetiti ću da smo kod donošenja Proračuna za 2015. 

godinu, davali dosta amandmana, ništa od tih amandmana nije prihvaćeno. Po tome nije 

logično da mi podržimo ovakvo izvršenje Proračuna jer po nama bi on bio, da su prihvaćeni 

neki od amandmana, drugačiji, što ne znači da u ovim izvješćima koja slijede poslije toga 

nema i dobrih materijala, pozitivnih stvari, o tome ćemo kad dođu na red. 

 Kod glasovanja o izvršenju Proračuna za 2015. godinu mi ćemo biti suzdržani. 

  

 PREDSJEDNICA: Otvaram raspravu za članice i članove. 

 

 IVAN KNOK: Kada govorimo o izvršenju Proračuna, neki podaci, molit ću da mi se 

pojasne, nisu zadovoljavajući i iz tih razloga Klub članova SDP-a, HNS-a i HSU-a neće 

podržati izvješće.  

 U sferi, što stalno naglašavamo, to je tema oko konkurentnog gospodarstva gdje je u 

proračunu svega 69% izvršenje, odnosno sa 6,9 milijuna kuna.  

 U sustavu gospodarenja energijom, svega 22% realizacije ili 480.000,00 kuna.  

 U projektima subvencija poljoprivrede i turizma svega 77%.  

 Da ne elaboriram sve ostale oko manje realizacije onoga što je planirano, a izmjene 

proračuna smo relativno kasno donosili prošle godine, to je komunalno gospodarstvo sa 79% 

ili 1,782.000,00 kuna, što je ukupna realizacija svih ovih grupa oko 12 milijuna kuna, u 

odnosu na ukupni proračun to je svega 8%. Ovo što bi trebalo biti nekakav osnov za razvoj 

naše Županije, nevezano na sfere ostalih sredstava i ostale djelatnosti, svega 8%. Postavljam 

pitanje da li mi, kad govorimo o tome, znamo kvalitetno planirati i pripremiti programe ili s 

druge strane nema zainteresiranih korisnika, da ne kažem poduzetnika, posebno tu je 

poljoprivreda sa onih masu programa. Da li poduzetnici nisu zainteresirani ili u čemu je 

problem?  

 Molio bih, kad već razgovaramo o realnom planiranju, a radili smo rebalans 

proračuna, da to ipak realno planiranje bude bar u ovim okvirima gdje se vrtimo negdje sa 

95% izvršenja proračuna, na nivou koji bi bio zadovoljavajući.  

 To su ti glavni razlozi, što uz ova pitanja, nismo zadovoljni s tom realizacijom. 

Sjećam se da smo uvijek opravdavali da nema dovoljno zainteresiranih. Po meni je druga 

tema, nije da nemamo dovoljno zainteresiranih koji bi mogli vući te programe, da ne kažem 

iskoristiti sredstva, nego pretpostavljam da smo ili sa kriterijima ili sa nečim drugim, nismo 

kvalitetno pripremili to da bi svi oni korisnici mogli doći i da bi se to moglo realizirati. 
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 Kod teme „Konkurentno gospodarstvo“ tu je Odbor za gospodarski razvoj dao 

mišljenje, razloge, zašto bi se išlo na ovo, sa prijedlogom zaključka i preporukama, da ostali 

članovi Skupštine imaju dovoljno informacija. 

 

 MARIJAN ŠTIMAC: Što se tiče programa iz poljoprivrede, u tom smislu se ne 

mogu složiti da su ovi programi realizirani na način da nisu izvršeni sukladno mjerilima i 

kriterijima i zainteresiranosti samih poljoprivrednika. Upravo program razvoja poljoprivrede 

izvršen je u cijelosti. Mali, neznatni podbačaj, manje od 7% bio je na korištenju sredstava za 

premije plaćanja, sufinanciranja osiguranja. Svi drugi programi u tom smislu su realizirani. 

Ne znam gdje ste našli taj podatak da je manje. 

 Što se tiče programa energetske učinkovitosti, tu je točno, ukupno je realizirano sa 

malim postotkom, ali radi se o postotku. Dakle, sve što je bilo planirano je izvršeno, osim 

jednog velikog projekta koji je nominalno značajan, a to je investiranje u energetsku obnovu 

županijske zgrade na Florijanskom trgu. Obzirom da u taj projekt nije investirano, nije 

investirano jer u postupku javne nabave nismo mogli doći do zadovoljavajućeg izvoditelja 

radova, postupak javne nabave je obustavljen i mi ćemo pokušati ove godine ponovno 

provesti taj postupak. Radi se o velikom nominalnom iznosu jedne investicije koja nije 

završena i vama se postotak čini takav. Dapače, sve ove složene, umne radne koje je trebalo 

napraviti i sve pretpostavke koje su vam sadržane u ovom programu da bi se uopće moglo 

odlučivati i aplicirati na sredstva EU fondova, to su vrlo pomno obrađeni i sadržani u 

tablicama. Ovo su dokumenti koji će upravljati postupkom korištenja obnovljivih izvora i 

energetske učinkovitosti zgradarstva i to za 35 zgrada. Nije sve uvijek u potrošnji, kad imate 

jednu poziciju koju ne izvršimo, već je nešto i u onom što je intelektualna pretpostavka 

odlučivanja za buduće investicije.  

 Konkurentno gospodarstvo ima jednu poziciju, ona se odnosi na subvencioniranje 

kamata, zbog čega je taj program  izvršen sa 76%. To je jedan postotak, a u suštini radi se o 

sljedećem.  

 Mi smo prošle godine započeli provedbu linije kreditom do konkurentnosti, imali 

smo fond od 41 milijun kuna. On je realiziran u 2015. godini sukcesivno odlučivanju u 

poslovnim bankama sa 22 milijuna kuna. Stoga krediti nisu pušteni u tečaj, obzirom da nisu 

pušteni u tečaj, mi nismo imali niti prilike za korisnike tih kreditnih linija isplatiti planirani 

iznos, jer je on išao tim tempom kakvim je išao. Na današnji dan kreditna linija 41 milijun 

kuna, u cijelosti je završena, svi su krediti od tih razlike 19 milijuna na odlučivanju u 

poslovnim bankama jer se upravo početkom ove godine pojavio odjedanput veliki val 

zainteresiranih trgovačkih društava koja žele investirati u nekretnine i u nabavu opreme. Mi 

ćemo 2016. godine završiti, tek 2017. godine planiran je iznos, subvencije kamate moći će 

koristiti na razini 1,2 milijun kuna, jer će onda svi krediti biti cijelu godinu u otplati, obzirom 

da su ovi bili u jednom manjem periodu, normalno da vi vidite taj postotak, to je jednostavno 

tako fizičko stanje otplate kredita za one koji su ih uzeli u određenom intervalu. Sve ostale 

pozicije su manje-više izvršene na toj razini od 90%. Mislim da se ovdje nema nešto posebno 

reći da nije bilo prilagođeno korisnicima takve vrste usluga. 

 Komunalno gospodarstvo izvršeno je sa 79,5%. Izvršeno je toliko, ono što nije 

izvršeno, radi se o jednoj poziciji – izgradnja komunalne infrastrukture u Općini Rasinja, 

plinoopksrba. Mi smo planirali 193.000,00 kuna. U 10. mjesecu 2014. godine kada smo 

napisali program i proračun na obvezujuće ponude. Kad smo proveli javnu raspravu mi smo 

dobili ponuditelja koji je izvršio radove projektno tehničke dokumentacije do lokacijske 

dozvole sa 123.000,00 kuna. Već u startu nam fali novaca, jer smo dobili jeftiniju ponudu. Što 

se tiče dinamike izrade, taj dokument na današnji dan izrađen i u postupku je izdavanje 

lokacijske dozvole. No, on fizički nije bio izrađen niti fakturiran do 31. 12. već je bilo nakon 
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mjesec dana, ispostave druge situacije, jer se čekalo na određeni geodetski projekt i njegovu 

usklađenost sa katastarskom upravom.  

 Sve je to jedna vrsta posla gdje ovaj postotak od više planiranog, jer je to onda tako 

izgledalo. U provedbi je to manje, pa je postotak 27%. Ništa to ne znači, taj će projekt biti 

završen i ove godine slijedi potpisivanje javnog natječaja za koncesiju za izgradnju 

plinoopskrbe na području Rasinje koja ima procijenjenu vrijednost 10-tak milijuna kuna. 

 Što se tiče poljoprivrede čini mi se tu nešto niste dobro pročitali. Nemam projekt pri 

ruci, da vam točno kažem koliko je. Upravo korištenje sredstava potpore za subvencije u 

poljoprivredi, skoro su maksimalno iskorištena.  

 

 PREDSJEDNICA: Pitam vas, od točke 9. do točke 21. su sve pripadajuća izvješća 

uz Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna, imate li potrebe za raspravu po bilo kojoj točki od 

9. do 21.  

 

 IRENA JAGARINEC: Javljam se po točki 19. koja se odnosi na Izvješće o 

kreditiranju studenata Koprivničko-križevačke županije za 2015. godinu. 

 Pohvaljujem ovo Izvješće i svaku pomoć koja doprinosi da imamo što više mladih, 

visoko obrazovanih kadrova i drago mi je da naša Županija ulaže u kadrove, jer to je ulaganje 

u budućnost. Moj apel je da se u budućnosti bolje i više pomogne studentima na području 

naše Županije. Mišljenja sam da je do stipendije relativno teško doći, s obzirom da se radi o 

kreditu sa poslovnom bankom, uz kojega su potrebna sredstva osiguranja kao što su jamci, 

sudužnici i slično. Živimo u vremenu gdje je sve manje kreditno sposobnih građana i smatram 

da je to otegotna okolnost prilikom dobivanja stipendija putem poslovne banke. Molim vas za 

ubuduće da promijenite uvjete na način da stipendije mladim ljudima, kojima su potrebne, 

budu dostupnije, a kriteriji u banci jednostavniji. Moram napomenuti da sam istraživala kako 

druge županije u našoj okolici stipendiraju svoje studente. 

 Pojedine županije imaju dvije vrste stipendija. Prve su stipendije iz proračuna, koje 

se dodjeljuju posebno nadarenim studentima, deficitarna zanimanja od iznimnog značaja za 

županiju, te onima koji su slabijeg imovnog stanja, dakle socijalni kriteriji. Takve stipendije 

su bespovratne, uz jedini uvjet da student u roku izvršava sve svoje obveze. Iz proračuna se za 

takvu stavku, u jednoj od županija, godišnje izdvaja oko 1,6 milijun kuna.  

 Druge vrste stipendija su kreditiranje putem poslovne banke, to je model sličan 

našem, uz to ukoliko student ne može naći kreditno sposobnog jamca ili sudužnika, u tom 

slučaju županija je jamac, što kod nas nije slučaj. Županija u tom slučaju ima jamstveni fond 

u koji svake godine izdvaja sredstva uz obrazloženje, ukoliko je student izvršio sve svoje 

studentske obveze na vrijeme, a trenutno nije u mogućnosti vraćati kredit, ide mu u susret 

županija sa sredstvima iz jamstvenog fonda, u nekim prvim otplatama rata.  

 Molim vas da i mi krenemo ka primjeru naših susjednih županija i omogućimo 

našim studentima lakše studiranje u ovim, iznimno, teškim vremenima. Posebno vas molim da 

postojeći Pravilnik o kreditiranju studenata s područja naše Županije da se u članak 9. uvrsti 

pod listu prvenstva pod kriterije koji su navedeni, doda „stipendije po socijalnom kriteriju“. 

Također vas molim da u budućem razdoblju razmotrite moj prijedlog i da naša Županija ima 

dva modela pomoći studentima kako bi imali veći broj visoko obrazovanih ljudi u našoj 

Županiji koji su na ponos svih nas. Koristim ovu priliku da se zahvalim svim naporima naše 

Županije što je i do sada pomagala i osiguravala pripomoć našim studentima. Mišljenja sam 

da moramo težiti boljim rješenjima u budućem razdoblju. 

 

 VJEKOSLAV FLAMACETA: Na Odboru za obrazovanje raspravljali smo o stanju 

u školstvu jer je Županija do sada, moram reći, primjerno pomagala, što se tiče izgradnje 

školskih objekata, dvorana i ostaloga. U prošlom sazivu Vlade pripremali su se razni projekti 
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po programu JPP ili iz EU fondova i utrošeno je preko 10-tak milijuna kuna za pripremnu 

dokumentaciju. Sada čujemo da je sve to stopirano i ništa ni od jednog programa. Obrtnička 

škola Koprivnica jedna je od najkrupnijih zalogaja. O njoj raspravljamo skoro već 10-tak 

godina, vrše se pripreme, a da ne govorim što se tiče srednjih škola, kao što je đurđevačka 

gimnazija za koju je već ne znam koliko puta produživana dozvola. Isto tako se radi i za 

gimnaziju Križevci. Što se tiče gradnje osnovnih škola, situacija je i tu pod znakom pitanja, 

jer ono što smo vidjeli da bi se moglo graditi je zaista skromno s obzirom da decentralizirana 

sredstva i sredstva županije ne mogu podmiriti sve ovo što je bilo planirano, a Županija se u 

prijašnjem vremenu zadužila kod gradnje nekih objekata. Zanima me da li se dalje ide s 

gradnjom, kojih objekata?  

 

 DARKO KOREN: Želim sa nekoliko podataka odgovoriti na sve ove rasprave, koje 

ne mislim da su loše niti zlonamjerne, ali jednostavno ne stoje podaci koje ste ovdje iznijeli.  

 Kolega Flamaceta bio je zamjenik župana pa zna cijelu genezu koja stoji iza 

problematike vezane uz obrazovnu infrastrukturu s kojom se manje ili više borimo u 

nastojanju da nam sustav bude bolji. Teško je doći do savršenstva. Uvjeravam vas, kad mi 

netko kaže da se u nekoj drugoj županiji radi više, dajte, molim vas to dokažite.  

 Ne mislim da sam ja najbolji, najpametniji, ali sa zadovoljstvom ću prihvatiti ovaj 

prijedlog naše mlade kolegice čiju raspravu pohvaljujem jer vidim da si je dala truda i da ima 

dobre namjere. Prihvaćam, ovog trena, da mi godišnje izdvajamo 1,6 milijun kuna ukupnog 

troška za problematiku vezanu uz stipendiranje ili kreditiranje studenata. Zašto to prihvaćam, 

zato što mi sada trošimo 2,7 milijuna kuna za te namjene. Tu je malo pomiješano kreditiranje 

i stipendiranje. Imamo jedan model kreditiranja. Prije smo imali model stipendiranja koji smo 

napustili i opredijelili smo se za model kreditiranja i imamo dvije vrste kreditiranja, nešto iz 

vlastitih prihoda, to je sada pri kraju. Unatrag nekoliko godina imamo kreditiranje preko 

banaka gdje mi sufinanciramo kamatu i preuzimamo obvezu po kriterijima koje je Pravilnik 

propisao, prije svega uspješnost studiranja, rok na koji se studira. Ispada da mi više od pola tih 

kredita pretvaramo u stipendije. To nam je postao već veliki teret. Da vam ne govorim da smo 

suočeni sa situacijom da su se nama svi proračunski prihodi dramatično smanjili i smanjit će 

se još i više. To je vezano na točku koju smo donijeli malo prije oko, možebitnog, kreditnog 

zaduženja. Nama je po osnovu poreza na dohodak prihod pao za 12 milijuna, od rente nam je 

pao od šest do devet milijuna, zavisi kako će biti. Ukinuto nam je plaćanje troška JPP od 3,5 

milijuna kuna. Pitanje je što će biti sa prijevozom srednjoškolaca. Nađite županiju koja plaća 

6,5 milijuna kuna godišnje iz vlastitih prihoda za prijevoz učenika srednjih škola. Tko gradi 

danas škole iz vlastitih prihoda. Naš paket investicija je 37 milijuna kuna za objekte Cirkvena, 

Sokolovac, Legrad. Izgradili smo ih u tri ili četiri faze jer nemoguće je to napraviti odjednom. 

Mi puno izdvajamo za školstvo, nažalost, više nećemo toliko moći. Morat ćemo revidirati te 

naše planove.  

 Što se tiče paketa kojeg je spomenuo gospodin Flamaceta. Radi se o programu od 

devet školskih objekata u što se uključuje i Obrtnička škola, Gimnazije Križevci, dogradnja 

Gimnazije Đurđevac, pet školskih dvorana i nova škola u Koprivničkom Ivancu. Ne postoji 

trenutno mogućnost da se to iz našeg proračuna financira, ništa, niti pola jedne dvorane, to 

vjerojatno znadete. U državnom proračunu nema novaca za to financiranje. Mi smo u jednom 

momentu prepoznali javno privatno partnerstvo kao jedini model kroz koji možemo nešto 

napraviti zato što je prošla Vlada donijela Zakon o JPP-u preuzimajući 55% obveze 

servisiranja tih obveza i tu smo nekako vidjeli da krenemo s općinama i gradovima napraviti 

jedan program i nekako zaokružiti taj investicijski ciklus. Nažalost, država je u ozbiljnim 

problemima, JPP se ne tretira kao zaduženje države i povećanje javnog duga, ali to je isto 

financijska obveza, kako god da se zove. Ne opravdavam to što su oni sada jednostavno 

odustali od tog modela jer se nema novaca. Ono što je najgore u svemu, što je prijašnja Vlada 
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loše ispregovarala poglavlje obrazovanja u smislu mogućnosti korištenja fondova EU za 

ulaganje u školske objekte. To ne postoji.  

 Prije sjednice novinari su me pitali što je bilo prošli tjedan na sastanku kod ministra 

regionalnog razvoja koji ima mjesečne koordinacije sa županima, gdje sam uzeo učešće u 

raspravi i tražio sam da, apsolutno, prvi prioritet tog Ministarstva mora biti revidiranje tih 

ugovora sa Europskom komisijom koja će omogućiti da se financira i ulaganje u školstvo. 

Danas ne možete ni iz jednog europskog fonda, jedan euro dobiti za gradnju bilo čega u 

školstvu. Tko je tome kriv, ne ulazim u to. To je jedino nekakva perspektiva i svjetlo koje ja 

vidim. Ako se odustalo od JPP-a jer je evidentno da se ne može servisirati, nadam se da se 

neće u ovom naslijeđenom dijelu, gdje mi očekujemo da nam se ipak servisira obveza za 

Gimnaziju, ali nešto unaprijed, mislim da više od toga ništa. Prošli tjedan sam bio i kod 

pomoćnika ministra Mamića, on me suočio s tom istinom da više neće ništa biti od nekakvih 

budućih programa JPP-a, dok se nešto ne promijeni. Jedini je izlaz da se promijeni, revidira 

taj naš odnos s Europskom komisijom i da se omogući gradnja školskih objekata. Imamo 

dosta pripremljenih projekata sa građevinskim dozvolama, uključujući i većinu ovih koje ste 

spomenuli. Mislim da ćemo biti prvi koji će se uspjeti u to uključiti. To je slika stanja. Ono 

što je rezime svega ovoga, mi stvarno puno ulažemo u taj sektor obrazovanja.  

 

 PREDSJEDNICA: Ako se više nitko ne javlja dajem na glasovanje Godišnji izvještaj. 

 Županijska skupština sa 23 glasa „za“, 1 „protiv“ i 8 „suzdržanih“ prihvaća 

 

 Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna  

Koprivničko-križevačke županije za  2015. godinu 

 
 Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna prilaže se zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 9. 

 

 PREDSJEDNICA: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za međunarodnu i 

međužupanijsku suradnju i nema primjedbi.  

 Dajem Izvješće na glasovanje. 

 

 Županijska skupština sa 25 glasova „za“ i 7 „suzdržanih“ donosi 

 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o mjerama provođenja  

Programa međunarodna suradnja i EU projekti 
 

 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 10. 

   

 PREDSJEDNICA: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za gospodarski 

razvoj koji je donio zaključak, a isti vam je podijeljen na klupe. 

 Dajem na glasovanje Izvješće sa zaključkom Odbora. 

 

 Županijska skupština sa 24 glasa „za“ i 8 „suzdržanih“ donosi 

 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o provođenju mjera  

prema Programu  „Konkurentno gospodarstvo“ 
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 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 11. 

  

 PREDSJEDNICA:  Izvješće smo primili. Raspravu su proveli Odbor za komunalne 

djelatnosti i Odbor za poljoprivredu, šumarstvo i vodoprivredu i nemaju primjedbi.   

  Dajem Izvješće na glasovanje. 

 

 Županijska skupština sa 23 glasa „za“ i 9 „suzdržanih“ donosi 

    

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o provođenju mjera 

 prema Programu „Vodno gospodarstvo“ 

 

  Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 12. 

   

 PREDSJEDNICA: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za komunalne 

djelatnosti  i nema primjedbi.   

 Dajem Izvješće na glasovanje. 

 

 Županijska skupština sa 23 glasa „za“ i 9 „suzdržanih“ donosi 

 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o mjerama provođenja 

 Programa „Komunalno gospodarstvo“   

            

 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 13. 

  

 PREDSJEDNICA: Izvješće smo primili. Raspravu su proveli Odbor za komunalne 

djelatnosti i Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i nemaju primjedbi.   

   Dajem Izvješće na glasovanje. 

 

 Županijska skupština sa 22 glasa „za“ i 10 „suzdržanih“ donosi 

 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća  o mjerama provođenja  

Programa održivog gospodarenja energijom u 2015. godini 

  
 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 14. 

  

 PREDSJEDNICA: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za  

poljoprivredu, šumarstvo i vodoprivredu i nema primjedbi.      

 Dajem Izvješće na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno, sa 32 glasa „za“  donosi 
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Zaključak o prihvaćanju Izvješća o lovnom gospodarstvu i šumarstvu  

na području Koprivničko-križevačke županije u 2015. godini   

 

 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 15. 

  

 PREDSJEDNICA: Izvješće  smo primili. Raspravu je proveo Odbor za poljoprivredu, 

šumarstvo i vodoprivredu i nema primjedbi.    

 Dajem Izvješće na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno, sa 32 glasa „za“  donosi 

 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o ruralnom razvoju na području  

Koprivničko-križevačke županije u  2015. godini 
 

 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 16. 

 

 PREDSJEDNICA: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za poljoprivredu, 

šumarstvo i vodoprivredu i nema primjedbi. 

 Dajem Izvješće na glasovanje. 

 

 Županijska skupština sa 31 glasom „za“ i 1 „suzdržan“ donosi 

 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o konkurentnoj poljoprivrednoj proizvodnji na 

području Koprivničko-križevačke županije u 2015. godini 
 

 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 17. 

 

 PREDSJEDNICA:  Izvještaje smo primili. Raspravu je proveo Odbor za financije i 

proračun.    

 Izvještaji o korištenju sredstava Proračuna Koprivničko-križevačke županije -  

Proračunske zalihe za   

a) veljaču 2016. godine, 

b) ožujak 2016. godine,  

 

dostavljeni su nam na znanje i o njima ne glasujemo jer se sredstva proračunske zalihe u ova 

dva mjeseca nisu koristila. 

  Izvještaji se prilažu zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 18. 

 

 PREDSJEDNICA: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za obrazovanje, 

kulturu, znanost, sport i nacionalne manjine i nema primjedbi. 

 Dajem Izvješće na glasovanje. 
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 Županijska skupština jednoglasno sa 32 glasa „za“ donosi 

  

  Zaključak o prihvaćanju Izvješća o realizaciji Programa iz područja osnovnog i 

srednjeg školstva u Koprivničko-križevačkoj županiji za 2015. godinu 

  

 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 19. 

  

 PREDSJEDNICA: Informaciju smo primili. Raspravu je proveo Odbor za 

obrazovanje, kulturu, znanost, sport i nacionalne manjine i nema primjedbi. 

 Dajem Informaciju na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno sa 32 glasa „za“ donosi 

 

Zaključak o prihvaćanju Informacije o kreditiranju studenata  

Koprivničko-križevačke županije za 2015. godinu 

 

 Zaključak i Informacija prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 20. 

 

 PREDSJEDNICA: Informaciju smo primili. Raspravu je proveo Odbor za 

obrazovanje, kulturu, znanost, sport i nacionalne manjine i nema primjedbi. 

 Dajem Informaciju na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno sa 32 glasa „za“ donosi 

 

Zaključak o prihvaćanju Informacije o realizaciji 

 Programa javnih potreba u kulturi za 2015. godinu   

 

 Zaključak i Informacija prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio.  

 

Točka 21. 

  

 PREDSJEDNICA: Informaciju smo primili. Raspravu je proveo Odbor za 

obrazovanje, kulturu, znanost, sport i nacionalne manjine i nemaju primjedbi. 

 Dajem Informaciju na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno sa 32 glasa „za“ donosi 

 

Zaključak o prihvaćanju Informacije o realizaciji  

Programa udruga građana za 2015. godinu 

 

  Zaključak i Informacija prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio.  

 

Točka 22. 

    

  PREDSJEDNICA: Prijedlog Odluke smo primili. Raspravu su proveli Odbor za statut 

i poslovnik i Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb i podržavaju prijedlog.  
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 Na klupe vam je podijeljeno Izvješće o provedenom savjetovanju sa zainteresiranom 

javnošću. 

    Obrazloženje može dati pročelnica Marina Horvat Pavlic. 

 

 MARINA HORVAT PAVLIC: Ovdje vam se obraćam kao predsjednica Upravnog 

vijeća Zavoda za hitnu medicinu i ovdje prisutnog ravnatelja gospodina Mate Devčića. 

Upravno vijeće predložilo je osnivaču Koprivničko-križevačkoj županiji da donese Odluku na 

način da se proširi djelatnost, odnosno dopuni djelatnost Zavoda za hitnu medicinu i to da 

djelatnost sanitetskog prijevoza, koja je do sada obavljana unutar Doma zdravlja 

Koprivničko-križevačke županije postane djelatnošću Zavoda za hitnu medicinu. 

 Procedura je sljedeća. Zatražena je vaša suglasnost, te nakon što se izmijeni Odluka 

o osnivanju, suglasnost će u međuvremenu dati i Dom zdravlja putem ishodovanja potpisa na 

sporazum o međusobnim pravima i obvezama i po tom se prelazi u jednu složenu proceduru 

zahtijevanja suglasnosti nadležnih komora i Ministarstva zdravlja. Kada se to sve provede, a 

to je jedan zahtjevan postupak, tada će Zavod za hitnu medicinu, ukoliko pribavimo pozitivno 

mišljenje Ministarstva zdravlja, a nema razloga da takvo mišljenje ne pribavimo, s obzirom da 

je upravo stav Ministarstva zdravlja u preporuci koja je u materijalu sadržana, a to je da se od 

1. lipnja 2016. godine krene u ovakav postupak kojim bi se djelatnost sanitetskog prijevoza 

predvidjela unutar zavoda za hitnu medicinu.  

   

 PREDSJEDNICA: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? 

 Otvaram raspravu za članice i članove. 

 

 TOMISLAV IVANEK: Zanima me što bi se dogodilo da ne odobrimo Odluku za 

obavljanje djelatnosti sanitetskog prijevoza? Molim pročelnike, župana, dajte nas poštedite sa 

točkama koje ništa ne znače. Ovo je Odluka koja se mora donijeti, vi to morate imati, jer 

imate takvu djelatnost i nemojte ovu Skupštinu zamarati ovakvim odlukama.  

 Kolike izvještaje smo donijeli. Ne usudimo se raspravljati jer vrijeme je kratko, 

utakmica je u 9,00 sati i onda o djelatnosti za sanitet pričamo i pričamo. Nađite pametne teme. 

 

 DARKO KOREN: Procedura, nažalost, nalaže, kao i mnoge procedure, ono što sam 

rekao na Klubu članova, da se nažalost, svakodnevno suočavamo sa takvim zakonima i 

procedurama koji nisu logični i nemaju smisla, nepotrebni su, ali nažalost, moramo ih 

poštivati. Isto tako i ova Odluka pretpostavlja davanje suglasnosti predstavničkog tijela. Ova 

Odluka nije donesena na nekakvoj političkoj razini. Mi smo napravili jednu opsežnu raspravu 

struke, kroz naš Savjet za zdravlje, usuglasili sa našim ustanovama, dobili suglasnost i jedne i 

druge ustanove i dobili mišljenje Ministarstva i ministra o provedbi ovog procesa.  

 

 MARINA HORVAT PAVLIC: Kad govorimo o Odluci o osnivanju Zavoda za hitnu 

medicinu Ministarstvo zdravlja daje samo preporuku, što znači da je isključiva i jedina odluka 

na ovom predstavničkom tijelu. Zakon o ustanovama, vama kao predstavničkom tijelu u ime 

osnivača daje mogućnost da ne prihvatite ovaj prijelaz djelatnosti, jer upravo Zakon o 

ustanovama je naglasio da Odluku o promjeni djelatnosti donosi u ime osnivača Županijska 

skupština. Nemojte omalovažavati ili umanjivati pravo ovog predstavničkog tijela da odluči. 

Ako vi smatrate da to ne treba tako napraviti, odlučite tako. No, moramo poštivati zakonske 

norme, a zakonska norma nalaže da vam damo ovakvu Odluku na odlučivanje.  

 

 TOMISLAV IVANEK: Nije stvar da li ćemo donijeti ovu Odluku ili ne. Ja ću 

glasati za. Stvar je u nečem drugom, koju pokušavam svima nama i vama prenijeti. Ako vidite 
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da nešto, nekakva odluka, nekakav zakon, nekakav pravilnik nije logičan, zašto ne reagirate? 

Zašto s ovog mjesta ne uputimo tom nadležnom Ministarstvu koje je ovo propisalo donesite 

gospodo takvu odluku, ili dajte to u nadležnost one ustanove koja to treba. Bit toga je, dajmo 

reagirajmo na ono što vidimo da nije u propisima, pravilnicima, zakonima logično. To je moja 

poanta, na to treba reagirati. Tome služi ova Županija. Ova Županija ima pravo poslati dopis u 

bilo koje ministarstvo i Vladu, ako misli da nešto nije dobro. To do sada nismo iskoristili.  

 

 MARINA HORVAT PAVLIC: Ako netko uporno i sažeto prigovara na sve 

zakonske odredbe iz bilo kojeg područja, to upravo rade pročelnici naših upravnih tijela. 

Obraćamo se svim ministarstvima, obraćamo se Hrvatskoj zajednici županiji, kao čelnoj našoj 

udruzi. Mislim da smo prvaci u tome. Ja sam ujedno i voditeljica Radne skupine za pravna 

pitanja za sve županije u Republici Hrvatskoj i upravo to činim. Ne mogu reći da ste u pravu, 

da ovaj Zakon nije logičan. On je, jer Zakon o zdravstvenoj zaštiti predviđa mogućnost da se 

sanitetski prijevoz obavi unutar Doma zdravlja, ili da se obavlja unutar Zavoda za hitnu 

medicinu. Na osnivaču, u ovom slučaju je to Koprivničko-križevačka županija, je da on 

odluči hoće li to biti ovdje ili ondje. Ne vidim tu nekakvu nelogičnost. Isto ste učinili kada se 

Hitna medicina izdvajala iz Doma zdravlja. Tada je bila zakonska odredba kojom su se trebali 

osnivati zavodi, a ovdje možete odlučiti hoćete li ovako ili onako. 

 

 MIJO BARDEK: Mislim da ste dali dobro obrazloženje. Logično je, stručno, da to 

ide u Zavod za hitnu medicinu. Ja ću podržati ovaj prijedlog. 

 

 PREDSJEDNICA: Dajem prijedlog Odluke na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno sa 32 glasa „za“ donosi 

  

Odluku o dopuni Odluke o osnivanju Zavoda za hitnu medicinu 

 

 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 23. 

 

 PREDSJEDNICA: Prijedlog Odluke smo primili. Raspravu su proveli Odbor za statut 

i poslovnik  i Odbor za gospodarski razvoj koji su podržali prijedlog. 

 Odbor za gospodarski razvoj predložio je zaključak koji vam je podijeljen prije 

sjednice.  

  Obrazloženje daje župan Darko Koren, ako ima potrebe. 

  Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 

 

 TOMISLAV IVANEK: Odbor za gospodarski razvoj raspravio je ovu točku, a isto 

tako je raspravljao i točku 10. Konkurentno gospodarstvo. Mi smo pohvalili jedan i drugi 

izvještaj, ali molimo da prihvatite prijedlog koji smo prihvatili kod točke 10. ali ga ovdje 

iznosim zbog još jednog detalja, a to je, da u ovim Akcijskom planu provedbe Županijske 

razvojne strategije razmislimo o gospodarstvu, u onom smjeru koji, nažalost, nije dobar, a to 

je da mnoge firme imaju probleme. Da razmislimo o mjeri koja zadržava zaposlenost. Mi u 

planu i strategiji imamo izuzetno puno vrlo kvalitetnih mjera, od novog zapošljavanja, od 

sufinanciranja kamata, od investicijskih projekata, nažalost, u ovoj zemlji se događaju 

nekakve loše stvari i sam sam žrtva takvih stvari, zbog toga mislim da takvu mjeru pomoći 

zadržavanja zaposlenika, moramo staviti u Akcijski plan. Tu smo zamolili i Upravni odjel i 
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vas da takav zaključak prihvatite. Smatram da o tome moram, kao predstavnik Odbora, još 

jedanput iznijeti mišljenje.  

  

 PREDSJEDNICA: Da li se predstavnici klubova članova žele javit? 

 Otvaram raspravu za članice i članove. 

 

 IVAN KNOK: Iz ovih podataka, da naglasimo, da se zapitamo da li je to realno ili 

nije. Planirano je za 2016. godinu ono što prolazi ili kroz jedinice lokalne samouprave ili kroz 

našu Županiju, bez nekih drugih investitora gdje sudjeluje ili Županija ili lokalna samouprava, 

sa poduzetnicima i svima ostalima, sa 481 milijun kuna realizacije. Kad to sagledamo, 

razmišljam da li smo približno za 2015. godinu došli do pola od toga.  

 Spomenut ću neke podatke i molio bih odgovor kako smo došli do tih cifri? Za 

konkurentno gospodarstvo biti će ukupno 282 milijuna kuna. Kod jačanja ljudskih resursi, 

društvenog standarda 91 milijun, tu je nešto logičnije. Kod razvojne prometne infrastrukture 

203,7 milijuna kuna. To govori o tome da smo s ovim Akcijskim planom dobro zacrtali. Ono 

što je zbunjujuće, ne govorim o nekim manjim ciframa, ali imamo u Mjeri 132 – jačanje 

institucionalne i tehnološke podrške razvoju poduzetništva 32 milijuna kuna. Pretpostavljam 

da su to oni projekti gdje mi sufinanciramo kroz neke poticajne mjere, kroz subvencije ili kroz 

ulaganja u zone, pa poduzetnici ulažu u zone. Molio bih da mi se to protumači da li je to točno 

tako. To znači da govorimo o onim projektima gdje sudjelujemo kao županijska regionalna i 

lokalna samouprava, ili to nije tako, jer mi na kraju krajeva u našoj Županiji imamo ulaganja 

od nekoliko stotina milijuna kuna, da ne govorim o veliki poduzetnicima kao što je Podravka, 

Belupo, koja će biti realizirana ove godine.  

 Sigurno postoji još masu drugih ulaganja koja mogu biti vezana uz ono gdje smo na 

neki način sudjelovali ili sudjelujemo. Ti podaci su mi malo nejasni. Isto tako kod ruralnog 

razvoja 29 milijuna kuna. Razmišljam, čitam podatke do sada 29 milijuna kuna, nisam siguran 

da ćemo mi to uložiti u suradnji sa svima i poduzetnicima u taj ruralni razvoj.  

 Imamo podatke koji su jako visoki, mislim da bi trebalo razmisliti da li to dobro stoji, 

između ostalog, jedna mjera je 23 – unapređenje zdravlja stanovništva sa ulaganjima od 12 

milijuna kuna. To je sve ono što će biti vezano uz zdravstveni sustav. Mi smo danas imali 

raspravu o tome da ćemo Bolnicu dobiti natrag. Da li će ta mjera biti obuhvaćena u ovoj 

godini, kad ju preuzmemo, jer ćemo sigurno sudjelovati u nekakvoj investiciji ili bilo čemu. 

Ta mjera sigurno nije obuhvaćena kod Bolnice. 

 Gledajući to, ovih nekoliko podataka i iznosa koje sam naznačio sigurno su za to da se 

razmotri da li su dobro ugrađeni ili imamo ukupno oko 120 milijuna kuna u Mjeri 321 – 

razvoj komunalne infrastrukture, izgradnja sustava vodoopskrbe i odvodnje sa 

pročišćavanjem otpadnih voda bez onog dijela gospodarenja otpadom. Molio bih objašnjenje 

da li je to realno ili nije?  

 To znači, ako imamo ono što smo se mi vezali kao lokalna i područna samouprava u 

podršci oko svih ovih naših mjera provedbe Županijske razvojne strategije od 480 milijuna, to 

znači da su naša ulaganja, pretpostavljam, daleko veća i tada vjerujem da bi mi još bolje 

stajali nego što smo sada. Molio bih dodatno obrazloženje. 

 

 MARIJAN ŠTIMAC: To je jedan privremeni dokument koji se sačinjava 

administrativno, potpisano od nadležnog Ministarstva, čisto zato što je on pretpostavka uopće 

postojanja i samoga proračuna, jer se proračun donosi na osnovi razvojne strategije gdje su 

utvrđene mjere koje se provode kroz programe u samom proračunu. Radi tog 

administrativnog zapleta mi sada proizvodimo Akcijski plan. Način na koji se on radi 

sukladno je pravilniku. Kako se dolazi do bilo kojeg numeričkog izraza u njemu je vrlo 

jednostavno. Od 25 jedinica lokalne samouprave, svaka ima svoj proračun. U ovaj Akcijski 
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plan ušle su njihove projektirane stavke po pozicijama koje su složene u grupe mjera onakve 

grupe mjera kakve su bile u našoj izvornoj Strategiji koja je bila sačinjena 2013. godine. Tu 

su planovi javnog sektora, komunalna društva, društva za distribuciju plina, vode, 

gospodarenje otpadom itd. Njihovi izvorni planovi po njihovim izvornim dokumentima čine 

sastavnicu svake brojke. Tu vam se još nalaze javno poznati podaci investiranja privatnog 

sektora. Dok se objave mjere 412 i 421, ruralnog razvoja, pa se vidi da je za našu Županiju 

upravo dobiven jedan točan iznos potpore sa 70 i 50% intenziteta, onda se lako može 

predvidjeti koliko može biti investicija. Svaka brojka vam je sastavnica izvornog dokumenta 

sa potpisom i pečatom onog koji ga je dostavio. Ovdje ona predstavlja zbroj. Radna grupa i 

PORA koja to objedinjava kroz radnu grupu koja je dostavila tražene podatke od izvornika 

koji ga je dostavio nema pravo procjenjivati i ocjenjivati da li je plan određene jedinice, grada 

ili općine točan ili netočan u njezinom planiranju ili nekog komunalnog društva ili vodnog 

isporučitelja. 

 Taj dokument ima za cilj da investicija postoji i da mi poslije toga ispunimo i drugu 

zakonsku obvezu da vas izvijestimo u kojem postotku je on izvršen, pa koji god to postotak 

bio. Tako je npr. kad se pročita prošlogodišnji Akcijski plan bio je izvršen sa nekakvih 70% 

ili 300 milijuna kuna. Ovdje treba reći da investicije koje uključuju i državne investicije, znači 

željeznice, ceste i drugo, nisu sastavni dio. Županija nije u ovom smislu županijski proračun, 

nije njezinih 35 korisnika, Županija je u ovom smislu teritorijalna administrativna cjelina sa 

svim dionicima koji u njoj djeluju po mjerama koje su bile sadržane u Strategiji, osim 

državnih institucija. Tako gledajte na taj dokument, on je sastavnica tuđih razmišljanja i mi 

nemamo ovlast to promijeniti. 

 

 PREDSJEDNICA: Dajem na glasovanje prijedlog Odluke. 

 

 Županijska skupština sa 30 glasova „za“  i 1 „suzdržan“ (trenutno prisutnih) donosi 

 

Odluku o usvajanju Akcijskog plana provedbe Županijske razvojne strategije 

Koprivničko-križevačke županije za razdoblje 2011.-2013. za 2016. godinu  

 

 Odluka i Akcijski plan prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

  

Točka 24. 

      

 PREDSJEDNICA: Prijedlog Odluke smo primili. Raspravu su proveli Odbor za statut 

i poslovnik i Odbor za obrazovanje, kulturu, znanost, sport i nacionalne manjine i podržali su 

prijedlog.  

 Na klupe vam je podijeljen amandman župana kojim se uvodi dodatna kategorija za 

plaćanje minimalne cijene korištenja sportske dvorane. 

 Osim toga na klupe vam je podijeljeno Izvješće o provedenom savjetovanju sa 

zainteresiranom javnošću, a koji prijedlog je prihvaćen unutar predloženog amandmana.  

  Obrazloženje daje pročelnica Marina Horvat Pavlic. 

 

 MARINA HORVAT PAVLIC: S obzirom da je to amandman gospodina župana on 

postaje sastavni dio Odluke. Ovo je pozitivan primjer savjetovanja sa zainteresiranom 

javnošću gdje smo prihvatili prijedlog ravnateljice OŠ Koprivnički Bregi i uveli novu 

kategoriju za sportske dvorane od 301 do 600 m². Predlažem da podržite ovu Odluku, jer 

upravo njen cilj je da se izjednače, odnosno uvede jedinstveni princip korištenja i evidencije 

nekretnina naših ustanova. 
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  PREDSJEDNICA: Da li se predstavnici odbora žele javiti? 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? 

 Otvaram raspravu za članice i članove. Ako nema potrebe predlažem Odluku na 

glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno sa 31 glasom „za“ donosi  

 

Odluku o minimalnim cijenama i evidenciji  korištenja nekretnina i pokretnina  

školskih ustanova kojima je osnivač Koprivničko – križevačka županija 

 

 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka  25.  

 

 PREDSJEDNICA: Prijedlog Odluke smo primili. Raspravu su proveli Odbor za statut 

i poslovnik i Odbor za poljoprivredu, vodoprivredu i šumarstvo i  

podržali su prijedlog. 

 Obrazloženje daje zamjenik župana Darko Sobota, ako ima potrebe. 

 Da li se predstavnici odbora žele javiti? 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti?  Raspravu možemo objediniti za ove 

dvije točke koje su po sadržaju iste.  

 

 VJEKOSLAV FLAMACETA: Dio ove točke odnosi se na točku izvještaja o lovstvu. 

Na jednoj od prethodnih sjednica mi smo donijeli, kad je bilo u pitanju ustanovljenje lovišta, 

jednu ovakvu odluku. Upozorio bih, s obzirom da dobar dio članova nije upućen u to, da se 

lovstvo, odnosno lovačke udruge nalaze u sve većim teškoćama. Nije u pitanju samo ono što 

se na Odboru za poljoprivredu raspravlja o štetama, radi se o štetama na vozilima. Ima 

društvo koje već do sada, u ovoj godini, ima 26 prometnih nezgoda. Kad dođe do suda, a 

najčešće dolazi, suci su skloni na štetu društava. Moglo bi se dogoditi da mnoga društva 

dožive prije ili poslije, kad se sve te presude završe, da moraju saviti ključ u bravu. Mislim da 

se to dogodilo Koprivnici 1, da je istekao limit koji ima pravo za vozila, a ugovor se sklapa 1. 

srpnja. Triglav odustaje od osiguranja, jedino mislim da još Jadransko osiguranje želi sklopiti 

ugovore. Isto tako što se tiče cijena divljači, ona će biti, bar po onome što nas čeka, znatno 

povećana, a ja bih apelirao na gospodina Štimca i na gospodina zamjenika župana Darka 

Sobotu da nađemo nekakav modus da društva lakše preuzmu te obveze, iz razloga što veliki 

broj članova nije u financijskim mogućnostima da to odrađuje. S obzirom da su društva 

relativno dobro gospodarila povećao se broj divljači, ali čim se povećao broj divljači 

povećava se i broj prometnih nesreća, pogotovo na ovim magistralnim i državnim cestama 

gdje je veliki promet.  

 

 PREDSJEDNICA: Otvaram raspravu za članice i članove. 

 

 STJEPAN PERŠIN: S aspekta prometa, ali i s aspekta poljoprivrede, smatram da se 

broj divljači enormno povećao. To je lijepo vidjeti, ali definitivno je to velika šteta koju ta 

divljač nanosi. Pitanje je tko to sve treba trpjeti.   

 

 FRANJO KRAPINEC: Što se tiče naleta vozila na divljač, veliki problem za naša 

lovačka društva, pogotovo za naše u Bregima, jer smo mi jedno od društva koje ima jako 

puno naleta divljači. Problem je u tom da je postavljen znak koji upozorava da tu postoji 

mogućnost da je divljač na putu. Međutim, vozači ne paze, ne smanjuju brzinu, udare npr. 
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jelena koji vrijedi 2.000,00 kuna, dok se obračuna po određenim kriterijima. Najveći problem 

je tu sudska praksa. Sudska praksa je takva da je kod toga jednostavno kriva divljač. Divljač 

ne pozna prepreke. Policija također kod takvih slučajeva ne mjeri brzinu, kojom brzinom se 

vozio vozač kad je udario divljač, a znak postoji.  

 

 STJEPAN CIGANOVIĆ: Što nam govori ovaj postotak koji smo dobili na klupe. 

Govori nam da 92% su štete na automobilima, 7% na poljoprivrednim kulturama. Ako toliko 

divljači ima u prometu na cestama, koje su daleko umanjene u odnosu na poljoprivredne 

površine, koliko je bitno brojčano stanje te divljači, ako su štete u porastu. Ključ rješenja je 

onoj mojem prijedlogu da nađemo zajednički nazivnik, osiguravajuće kuće, poljoprivrednici i 

lovci. Ako se taj model ne iznađe, ako se ne uspostavi jedna prirodna ravnoteža, onda smo u 

situaciji da danas, sutra, niti vi kao lovačka udruga nećete moći egzistirati, niti mi kao 

poljoprivrednici nećemo imati od koga naplatiti štetu. Bit problema je u brojčanom stanju 

divljači koje, evidentno, treba smanjiti.  

 

 ZLATKO MAKAR: Prošla su vremena kad su lovci bili bogati, kad su imali puno 

novaca, kada je bio lovni turizam bili su i prihodi. Danas sve zavisi o tome koliko tko ima u 

džepu. Ta divljač koja je u lovištima to je ponos za sve lovačke udruge koje su dobro 

gospodarile, jer lovačke udruge nisu za odstrel, lovačke udruge su za zaštitu i uzgoj divljači. 

Divljač se vodi kao od posebnog interese Republike Hrvatske i oni su najmanje u ingerenciji 

lovačkih udruga. U Europskoj uniji se sve štete koje se događaju na prometnicama naplaćuju 

iz jednog posebnog fonda u koji se uplaćuju sredstva kod registracije vozila. Ovakva situacija 

će dovesti sve lovačke udruge do kolapsa u Republici Hrvatskoj, zbog toga jer su vozila 

moderna, naplata sredstava od osiguravajućih kuća idu preko lovačkih udruga i suda, to će 

dovesti do toga da će lovci i lovačke udruge propasti. U našoj Županiji je oko 1600 lovaca.  

 

 PREDSJEDNICA: Molim zamjenika župana Darka Sobotu da se osvrne na ove 

rasprave. 

 

 DARKO SOBOTA: Ako ima tako puno divljači i naleta na divljač, a ima, jer nam to 

dokazuje materijal, onda tu nešto ne valja s lovnogospodarskom osnovom. Tema ove točke je 

Sv. Petar Čvrstec i Ruševac, s kojima smo obavili nekoliko razgovora. Te teme nam dolaze i 

tijekom ove godine ćemo o tome raspravljati. Tema o lovstvu i naletu divljači, svojevremeno 

je postojao zakon koji je povučen, gdje je ŽUC vodio velike sudske sporove, kad je to bilo na 

županijskoj upravi, pa je pokušano na lokalne ceste, to je tema za Županijski lovački savez. 

 

 PREDSJEDNICA: Dajem prijedlog Odluke na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno sa 32 glasa „za“ donosi 

  

   Odluku o davanju u zakup zajedničkog otvorenog lovišta 

 broj VI/108 „Sveti Petar Čvrstec“ 

 

 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 26.  

 

 PREDSJEDNICA: Prijedlog Odluke smo primili. Raspravu su proveli Odbor za  statut 

i poslovnik i Odbor za poljoprivredu, vodoprivredu i šumarstvo i  podržali su prijedlog. 

 Raspravu smo proveli, dajem prijedlog Odluke na glasovanje.  
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 Županijska skupština jednoglasno, sa 32 glasa „za“ donosi 

 

  Odluku o davanju u zakup zajedničkog otvorenog lovišta broj VI/109 „Ruševac“ 
 

 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 27.  

   

 PREDSJEDNICA: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za gospodarski 

razvoj i nema primjedbi.  

 Ako je potrebno obrazloženje može dati Melita Birčić, ravnateljica PORE. 

 Da li se predstavnici odbora žele javiti? 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. 

 Dajem Izvješće na glasovanje.  

 

 Županijska skupština jednoglasno sa 32 glasa „za“ donosi 

 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju „PORE“  

Razvojne agencije Podravine i Prigorja za promicanje i provedbu razvojnih aktivnosti  

u Koprivničko-križevačkoj županiji za 2015. godinu 
 

 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 28. 

   

 PREDSJEDNICA: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za zaštitu okoliša i 

prostorno uređenje i nema primjedbi. 

 Obrazloženje daje Željka Kolar, ravnateljica Javne ustanove, ako je potrebno.  

 Da li se predstavnici odbora žele javiti? 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. 

 Dajem Izvješće na glasovanje.  

 

 Županijska skupština jednoglasno sa 32 glasa „za“ donosi 

 

 Zaključak o prihvaćanju Izvješća o ostvarivanju godišnjeg programa rada 

Javne ustanove za upravljanje zaštićenim dijelovima prirode na području Koprivničko-

križevačke županije s aktivnostima zaštite, održavanja, očuvanja, promicanja i 

korištenja zaštićenih područja u Koprivničko-križevačkoj županiji za 2015. godinu 
 

 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 29. 

   

 PREDSJEDNICA: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za zaštitu okoliša i 

prostorno uređenje i nema primjedbi. 

 Obrazloženje daje Zlatko Filipović, ravnatelj Zavoda, ako ima potrebe. 

 Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova članova žele 

javiti? Otvaram raspravu.   

 Dajem Izvješće na glasovanje.  
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 Županijska skupština jednoglasno sa 32 glasa „za“ donosi 

 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Zavoda za  

prostorno uređenje Koprivničko-križevačke županije u 2015. godini 

 

 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 30. 

   
 PREDSJEDNICA: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za komunalne 

djelatnosti i nema primjedbi. 

 

 Obrazloženje daje ravnatelj Županijske uprave za ceste Dragutin Guzalić.  

 Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? 

 Otvaram raspravu. 

 Ako se nitko ne javlja dajem Izvješće na glasovanje.  

 

   Županijska skupština jednoglasno sa 32 glasa „za“ donosi 

 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu Županijske uprave za upravljanje županijskim 

i lokalnim cestama na području Koprivničko-križevačke županije za 2015. godinu 

 

 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 31. 

   

 PREDSJEDNICA: Izvješće s prijedlogom Zaključka smo primili. Raspravu je 

 proveo Odbor za zdravstvo i socijalni skrb i nema primjedbi. 

 Ako je potrebno obrazloženje može dati zamjenica ravnateljice Doma za starije i 

nemoćne osobe Koprivnica Verica Šarlija.  

 Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. 

 Ako se nitko ne javlja dajem Izvješće na glasovanje.  

 

  Županijska skupština jednoglasno sa 32 glasa „za“ donosi 

 

 Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu i Godišnjeg obračuna Doma za starije     

i  nemoćne osobe Koprivnica za 2015. godinu 

 

 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 32.  

     

 PREDSJEDNICA: Izvješće smo primili. Izvještaj je podnio Županijski savjet mladih 

Koprivničko-križevačke županije. 

 Obrazloženje daje Dario Car, predsjednik Županijskog savjeta mladih Koprivničko-

križevačke županije. 
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 DARIO CAR: Zadovoljan sam s radom Savjeta mladih prošle godine. Posebice novim 

Zakonom, koji nam je omogućio da imamo i zamjenike članova Savjeta. Nadam se da ste 

pročitali Izvješće. Zahvaljujem se svima na suradnji. Posebno zahvala stručnim službama koje 

nam pomažu  našem radu.  

  

 PREDSJEDNICA: Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? Otvaram 

raspravu. Ako se nitko ne javlja dajem Izvješće na glasovanje.      

 

   Županijska skupština jednoglasno sa 32 glasa „za“ donosi 

 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu Županijskog savjeta mladih 

 Koprivničko-križevačke županije za 2015. godinu 

 

 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 33. 

    

 PREDSJEDNICA: Informaciju o radu Povjerenstva za ravnopravnost spolova smo 

primili. Kao predsjednica reći ću nekoliko riječi o radu Povjerenstva. Zahvaljujem svima 

onima koji nas podupiru i koji sudjeluju u našem radu na bilo koji način, mislim da je to 

važno reći. Posebno ću se osvrnuti na našu humanitarnu akciju koja još uvijek traje, a krenula 

je 10. veljače i traje do 9. svibnja. Humanitarna akcija „Mobilni = uključeni“ kojom 

prikupljamo financijska sredstva za kupnju podizne rampe za prijevoz osoba s invaliditetom 

na području naše Županije. Zahvalit ću, prije svega, onima koji su se do sada već uključili, da 

ne nabrajam sva imena, znaju oni koji su se uključili, a posebno onima koji su bili na 

koncertu, takvih je jako malo, moram to sa žaljenjem konstatirati. Sada vas pozivam da to 

malo popravite, pa da ovi koji se do sada nisu uključili i nisu bili na koncertu, a mogli su, da 

se uključe sa uplatom na žiro-račun koji možete dobiti u stručnim službama, a dostupan je na 

internetskim stranicama. Sada smo u samom završetku ove akcije, fali nam još nekoliko tisuća 

kuna. Iskreno se nadam da ćemo to uspjeti prikupiti i da napravimo, svi skupa, jedno dobro 

djelo. Nakon akcije ćemo sazvati tiskovnu, svima koji su sudjelovali u akciji, poimence ćemo 

zahvaliti jednom skromnom zahvalnicom. Reći ćemo i one koji se nisu odazvali, koje smo 

lijepo pozvali, još uvijek imaju vremena da se i oni uključe, prije svega mislim na našu 

najveću kompaniju Podravku, koja se zaklinje u humanost, koja se zaklinje u empatiju, u to da 

sudjeluje u životu svoje zajednice, nažalost, ni na jedan moj telefonski upit, odgovora nije 

bilo, ni na moju zamolbu koju sam poslala na e-mail adresu, nije se nitko iz Podravke 

odazvao. Sada postoji mogućnost da nakon ovog javnog apela ipak se dogodi jedan iskorak. 

Ja bih to stvarno voljela.  

 Sve vas molim da se uključite, da animirate žene po terenu, da pronađete kandidatkinje 

za naš Festival žena iz ruralnog područja. Idemo dalje, prepoznati smo, ne samo na području 

naše sjeverozapadne Hrvatske, već cijele Hrvatske pa moram reći da će ove godine naš 

Festival imati i međunarodni karakter jer smo prepoznati kao jako dobar i kvalitetan projekt i 

u susjednim zemljama. Molim vas uključite se, pronađite žene. Imamo uistinu prekrasnih, 

vrijednih, marljivih žena. Sve su žene dobre, najbolje, vrijedne, ali previše samozatajne, pa 

zato trebamo pomoć da se uključite da animirate žene i da se uključe u ovaj projekt.  

 Otvaram raspravu. 

 Ako nema potrebe za raspravom dajem Informaciju na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno sa 32 glasa „za“ donosi 
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Zaključak o prihvaćanju Informacije o radu Povjerenstva za  

ravnopravnost spolova Koprivničko-križevačke županije za 2015. godinu 

 

 Zaključak i Informacija prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 34. 

  

 PREDSJEDNICA: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za obrazovanje, 

kulturu, znanost, sport i nacionalne manjine koji je podržao prijedlog. Budući da je to 

najmlađe radno tijelo u našoj Županijskoj skupštini, na određeni način možemo se pohvaliti 

kao jedna od rijetkih Županija koja ima ovakvo tijelo. 

 Pozivam gospođu Sonja Hlebar, predsjednicu Savjeta za razvoj civilnog društva u 

Koprivničko-križevačkoj županiji da nam se kratko obrati. 

 

 SONJA HLEBAR: Tijekom 2015. godine Savjet je sudjelovao u izradi i donošenju 

Akcijskog plana suzbijanja korupcije u Koprivničko-križevačkoj županiji u suradnji sa 

Antikorupcijskim povjerenstvom i upravnim tijelima. U tom planu uključeni smo kao jedan 

od nositelja mjera u prioritetnom području pravo na pristup informacijama, obrazovanje, 

znanost, sport, kultura i civilno društvo, javna svijest o štetnosti korupcije i ispitivanje javnog 

mijenja o štetnosti korupcije. Isto tako smo sudjelovali u izradi i donošenju Etičkog kodeksa 

nositelja političkih dužnosti u Koprivničko-križevačkoj županiji i u izradi i promociji 

Kodeksa savjetovanja sa zainteresiranom javnošću u postupcima donošenja i provedbe općih i 

drugih akata Koprivničko-križevačke županije. Sudjelovali smo i na edukaciji o primjeni 

Uredbe o kriterijima, mjerilima i postupcima financiranja ugovaranja programa i projekata od 

interesa za opće dobro, koje provode udruge. Nakon toga smo izradili prijedlog natječajne 

dokumentacije za udruge Koprivničko-križevačku županiju. Nakon toga smo održali plan 

edukacija za udruge gdje je sudjelovalo 25 udruga, te su upoznate sa promjenama koje ih 

čekaju i gdje su konkretno radili na svojim idejama koje planiraju prijaviti na natječaj. Nakon 

toga smo proveli nekoliko individualnih savjetovanja.  

   

 PREDSJEDNICA: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici 

klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. 

 Ako se nitko ne javlja dajem Izvješće na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno sa 32 glasa „za“ donosi 

 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu Savjeta za razvoj civilnog društva u 

Koprivničko-križevačkoj županiji za 2015. godinu 

 

 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 35. 

 

 PREDSJEDNICA: Izvješće smo primili. Raspravu su proveli Odbor za komunalne 

djelatnosti i Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje  i nemaju primjedbi. Obrazloženje 

daje Ana Kranjčev, voditeljica Odsjeka za zaštitu okoliša i zaštitu prirode.  

 

 ANA KRANJČEV: U Izvješću su obrađene teme uspostave cjelovitog sustava 

gospodarenja otpadom po jedinicama lokalne samouprave. U nekim gradovima i općinama 

stanje je različito, naravno da gradovi prednjače u tim uspostavama sustava, dok su općinska 
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područja više-manje u zaostatku. Imamo gradove gdje su uspostavljeni sustavi do visoke 

razine usavršenosti za današnje uvjete, dok u drugim imamo situaciju da još nemamo ni kante 

za miješani komunalni otpad.  

 Uspostava reciklažnih dvorišta po jedinicama lokalne samouprave ide presporo. Od 25 

jedinica lokalne samouprave, osim gradova samo tri, četiri općine su počele s uspostavom 

sustava, odnosno izradom projekte dokumentacije, kod koje i to zapinje, budući da  je od 

2014. taj sustav krenuo, kreće polako i to zastajkuje, zbog toga što prostorno planska 

dokumentacija nije usklađena. Tu je problem u tome što općine nisu shvatile da je Zakon to 

propisao još 2014. godine, uspostava svih lokacija gospodarenja otpadom mora biti uvrštena u 

prostorne planove. Kad toga nema, nema ni otvaranja novih reciklažnih dvorišta, a ni ostalih 

gospodarskih aktivnosti vezanih uz komunalni otpad.  

  

 PREDSJEDNICA: Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici 

klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. 

 Ako nema potrebe, dajem Izvješće za glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno (trenutno prisutnih) sa 31 glasom „za“ donosi 

 

 Zaključak o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom 

Koprivničko-križevačke županije za razdoblje 

 2008.-2015.  prikaz stanja u 2015. godini 

 

 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio.  

 

Točka 36. 

  

 PREDSJEDNICA: Prijedlog Rješenja smo primili.  

 Obrazloženje daje pročelnica Marina Horvat Pavlic.  

 

 MARINA HORVAT PAVLIC: Dopunjuje se sastav Antikorupcijskog povjerenstva s 

dva člana koja su do sada nedostajala iz reda sindikata i novinara. 

  

 PREDSJEDNIK:  Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. 

Ako se nitko ne javlja dajem Rješenje na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno, sa 31 glasom „za“ donosi 

 

 Rješenje o dopunama Rješenja o imenovanju članova Antikorupcijskog 

povjerenstva Koprivničko-križevačke županije 
 

 Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 37. 

   

 PREDSJEDNICA: Prijedlog Rješenja smo primili. Raspravu je proveo Odbor za 

poljoprivredu, šumarstvo i vodoprivredu i podržao prijedlog. 

 Ako ima potrebe obrazloženje može dati zamjenik župana Darko Sobota.  

  Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova članova žele javiti?  

Otvaram raspravu.  

 Ako se nitko ne javlja dajem Rješenje na glasovanje. 
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 Županijska skupština jednoglasno, sa 31 glasom „za“ donosi 

  

Rješenje o izmjeni Rješenja o osnivanju i imenovanju Komisije za provedbu javnog 

natječaja za davanje u zakup zajedničkih otvorenih lovišta na području Koprivničko-

križevačke županije 

 

 Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 38. 

 

 PREDSJEDNICA:  Materijale smo, zbog opsežnosti, primili na CD-u. Raspravu je 

 proveo Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb i podržao informacije. 

  S nama su ravnateljice i ravnatelji zdravstvenih ustanova, osim ravnateljice Zavoda za 

javno zdravstvo Draženke Vadla koja se ispričala.    

  Oni mogu dati detaljnija pojašnjenja o svakom od priloženih izvješća. Možemo krenuti 

redoslijedom kako su navedeni. 

 

 SANDRA SINJERI: Proći ću kratko kroz Izvješće. Po novoj mreži bolnica ima 258 

bolesničkih kreveta, te 50 kreveta za produženo, dugotrajno, kronično liječenje te palijativnu 

skrb i 116 postelja i stolica kroz dnevnu bolnicu i jednodnevnu kirurgiju. 

 Što se tiče financijskog poslovanja u izvještajnom razdoblju ostvareni su ukupni 

prihodi i primici u iznosu od 173.144.000,00 kuna, te ukupni rashodi i izdaci u iznosu od 

179.713.000,00 kuna, što znači da je bolnica ostvarila manjak prihoda u iznosu od 

6.568.000,00 kuna.  

 Kada uspoređujemo 2014. i 2015. godinu, bez prihoda od sanacije, vidimo da su 

prihodi veći za 15%, a uspoređujući rashodi, rashodi su povećani za 3,8% u 2015. godini. 

Najznačajnija stavka u ukupnim prihodima su prihodi HZZO-a, oni su bilježili rast u odnosu 

na 2014. godinu za 6,5%. Povećanje toga je rezultiralo time, kao što znate HZZO je od 1.1. 

izašao iz državne riznice i tada se promijenio model ugovaranja gdje su bolnice dobivale dio 

sredstava fiksno, a ostatak po izvršenju onoga što su napravili. Tu smo ostvarili dodatne 

prihode, to su pokazatelji učinkovitosti i kvalitete. Ti prihodi su iznosili 4.600.000,00 kuna. 

Druga po veličini stavaka, ukupni prihodi su prihodi od proračuna središnjeg i lokalnog u 

iznosu od 12.088.000,00 kuna, to su decentralizirana i vlastita sredstva županije.  

 Što se tiče ukupnih rashoda tu najveću stavku čine rashodi za zaposlene. Oni su 

uvećani za 5% u odnosu na 2014. godinu iz razloga što je došlo do povećanja isplate razlike 

za godišnje odmore, te razlika za jubilarne nagrade zaposlenicima i u listopadu je potpisan 

dodatak kolektivnog ugovora, gdje je zaposlenicima povećan dodatak, nekima za 2%, nekima 

za 4%.  

 Materijali rashodi su druga stavka najvećih rashoda, oni su veći za 4,4% u odnosu na 

2014. godinu. Najveći razlog povećanja su izdaci za lijekove i potrošni medicinski materijal 

koji je povezan time što smo u  2015. godini imali ostvarenje veće fakturirane realizacije i u 

svemu tome i povećanje tih rashoda.  

 Što se tiče potraživanja na dan 31. 12. 2015. godine ona iznose 13.794.000,00 kuna. 

Ukupne obveze na dan 31. 12. 2015. su u iznosu od 59.409.000,00 kuna.  

 Želimo li da Bolnica, nadalje, uspješno funkcionira i zadrži dosegnuti nivo kvalitete 

pružanja zdravstvenih usluga, neophodno je ulagati tijekom cijele godine. Projekte koje smo 

ostvarili u 2015. godini su vezani za projekte uvođenja mjera povećanja energetske 

učinkovitosti, a to se izvodilo kroz sljedeće projekte. Izrada studije povećanja energetske 

učinkovitosti, koja je financirana od strane Županije i dio iz Fonda za zaštitu okoliša i 

energetsku učinkovitost. Zatim izrada akcijskog plana energetske obnove, također financiran 
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iz županijskih izvornih prihoda. Izvedeni su radovi energetske obnove krovišta u iznosu od 

1.097.000,00 kuna, dio financiran iz decentraliziranih sredstava, dio iz izvornih prihoda 

Županije i izmijenjena je stolarija na 6. katu centralne zgrade u iznosu od 240.000,00 kuna, 

financirano iz izvornih prihoda Županije. 

 Od nabavke aparata financirano od strane Županije u iznosu od 1.840.000,00 kuna iz 

decentraliziranih sredstava, nabavljen je digitalni RTG aparat. Imamo donaciju PBZ grupe za 

Odjel pedijatrije gdje su nam kupili digitalni ultrazvuk sa sondom i neuropedijatrijski stol za 

pregled djece.  

 Vezano za kadrovsku strukturu na kraju izvještajnog razdoblja Bolnica je imala 797 

zaposlenika. Omjer zdravstvenih i nezdravstvenih djelatnika je 74: 26% . U 2015. godini su 

odobrene 22 specijalizacije, jedna uža specijalizacija, a tijekom 2015. godine deset liječnika je 

završilo specijalizaciju i pet liječnika supspecijalizaciju.  

 Događaji koji su obilježili 2015. godinu, Odjelu za pedijatriju dodijeljen je počasni 

naslov Dječji odjel prijatelj djeteta. To je jedan dugotrajni proces koji smo započeli 1999. 

godine. Tu je uloženo puno rada i trebalo je ispuniti mnoge zahtjeve i ciljeve da bi se dobio taj 

naslov. Kod nas je održana 5. konferencija Društva za kvalitetu. Hrvatsko društvo za 

sigurnost pacijenata dodijelilo je našoj Bolnici godišnju nagradu za doprinos unapređenju 

sigurnosti pacijenata temeljem tri projekta koja smo prijavili. 

 

 MATO DEVČIĆ: Zadovoljstvo mi je istaknuti izvrstan rezultat poslovanja u 2015. 

godini Županijskog zavoda za hitnu medicinu koji je u prošloj godini nastavio trend 

poboljšanja u poslovanju i u konačnici i financijski rezultati za 2015. godinu govore u prilog 

tome, da je uz napore uprave Zavoda i uz napore Županije kod donošenja odluka, da se 

saniralo poslovanje Zavoda, da  Zavod za hitnu medicinu trenutno nema neplaćenih računa, 

da je jedan od zavoda u Republici Hrvatskoj, prije nekoliko dana sam bio na kongresu u 

Vodicama, u razgovoru s drugim ravnateljima, koji primjerno posluje.  

 Htio bih spomenuti nešto što nisam imao priliku reći, morate znati da je ovo pripajanje 

djelatnosti sanitetskog prijevoza značajan pomak u kvaliteti i dostupnosti i kontinuiranosti 

zdravstvene zaštite Koprivničko-križevačke županije. Za prenijeti je našim stanovnicima da je 

u segmentu sustava i  stabilnosti sustava hitne medicinske pomoći, će biti bitno unaprijeđena, 

što će se vidjeti na svim područjima Županije, u đurđevačkom kraju koji je bio u prošloj 

godini istican kao područje, nažalost, neargumentirano, istican na određeni način, sa 

smanjenom dostupnosti hitne pomoći, što nikako pokazatelji ne dokazuju. Mogu reći da je u 

prošloj godini  u ovoj Županiji bio 71 akutni infarkt miokarda, koji je zahtijevao zbrinjavanje 

u Kliničkoj bolnici Dubrava, od toga trećina na đurđevačkom području, svi su pacijenti 

zbrinuti u rekordnom roku. Prije nekoliko dana je župan Koprivničko-križevačke županije 

dodijelio jednu plaketu Kliničkoj bolnici Dubrava i našem Odjelu kardiologije dr. Šutalu, koji 

je, zahvaljujući dugogodišnjem mukotrpnom radu i suradnji Zavoda za hitnu medicinu 

doprinio tome da se sustav zbrinjavanja bolesnika s akutnim srčanim infarktom unaprijedio, 

možemo reći da smo primjer u Republici Hrvatskoj. Mi smo jedini Zavod u Republici 

Hrvatskoj koji ima telemedicinski EKG koji surađuje sa subspecijalistima preko telefona i 

preko EKG aparata. Možemo biti zadovoljni, budite sigurni da je sustav stabilan, da ga stalno 

unapređujemo i vjerujem da će se i u budućem razdoblju ovakvim poslovanjem i ovakvim 

razumijevanjem potreba naših pacijenata u segmentu hitne medicine dalje sustavno 

unapređivati.  

   

 PREDSJEDNICA: Imamo dalje Dom zdravlja, dr. Krajina izvolite. 

 

 MARIJA KRAJINA: Dom zdravlja Koprivničko-križevačke županije djeluje 12 

godina. Imamo 199 djelatnika. Pružamo primarnu zdravstvenu zaštitu i dio specijalističko 
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konzilijarne zdravstvene zaštite u našim ispostavama Križevci i Đurđevac. Nakon 

dugogodišnjeg truda i napora uspjeli smo s bivšim ministrom zdravstva dogovoriti i dobiti 

dozvolu za specijalizaciju iz oralne kirurgije što je značajno za našu Županiju da naši pacijenti 

ne moraju po takve usluge ići u susjedne domove zdravlja. Patronažnu zdravstvenu djelatnosti 

imamo sa 23 patronažne sestre na tri ispostave.  

 Što se tiče sanitetskog prijevoza mogu reći da smo mi koji smo godinama imali službu 

prehospitalne hitne pomoći u kojoj je bio i sanitetski prijevoz, znamo da je najbolja solucija 

ovo što se sada događa da su hitna medicinska pomoć i sanitetski prijevoz skupa.  

 Tu su i ljekarničke djelatnosti koja se obavlja u jednoj ljekarni u zakupu u Ispostavi 

Đurđevac. Imamo dva laboratorija Križevci i Đurđevac. Što se tiče specijalistike tu je oralna 

kirurgija i oftamologija i jedna specijalistica oftamologije je u zakupu u Križevcima. Ostale 

specijalističko konzilijarne djelatnosti su fizikalna medicina i rehabilitacija, rendgen, 

dijagnostika i ultrazvuk. Sve djelatnosti nastojimo godinama opremiti kako treba, investirati u 

izgradnju, obnovu i rekonstrukcije. 

 Rendgen dijagnostiku u Križevcima i Đurđevcu opremili smo sofisticiranom opremom 

u 2015. godini, i po tome smo jedini u Hrvatskoj.  

  Na kraju želim reći da smo pozitivno poslovali, kao i prijašnjih godina.  

 

 DRAGUTIN KOROŠEC: Kao što ste vidjeli u Izvješću Ljekarni Koprivnica, teško je 

komparirati prošlu godinu sa 2014. godinom, zato jer smo sa 1. 11. 2015. godine pripojili 

ljekarnu u Ulici braće Radića koja je bila u zakupu puno godina, u našu ustanovu. Ova godina 

će biti bazna godina za komparaciju za sljedeće izvješće. Poslujemo pozitivno i povećava se 

broj pacijenata kod nas, što znači da radimo stručno i kvalitetno. 

 

 ANĐELKO KRALJEVIĆ: Ljekarna Križevci u svom sastavu ima tri ljekarničke 

jedinice. Prošlu godinu završili smo s pozitivnim rezultatom. Mi financiramo i dežurstvo, od 

Grada Križevaca dobivamo 33.000,00 kuna, a nas dežurstvo dođe preko 100.000,00 kuna. Sa 

31. 12. obveze Ljekarne bile su 2.132.000,00 kuna, a potraživanja preko 3.100.000,00 kuna, 

tako da ljekarna pozitivno posluje i nemamo nekih značajnih problema. 

 

 PREDSJEDNICA: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici 

klubova članova žele javiti?  Otvaram raspravu. 

 

 MIJO BARDEK:  Da ova točka prođe bez rasprave, bez obzira da li ćemo hvaliti ili 

kuditi izvješće o našoj Bolnici, ne bi bilo dobro, ovo je suviše ozbiljna djelatnost, tiče se svih 

građana, korisnika usluga ovih ustanova. Prije svega, pohvalio bih Zavoda za javno zdravstvo 

koji je jako dobro radio, iako nema ovdje ravnateljice. Pohvaljujem rad Doma zdravlja. 

 Što je sa Bolnicom? Bolnica nam je u gubicima. Ono što u izvješću nije do kraja 

naglašeno, ali ne može se sve napisati, imamo gubitak vrlo kvalitetnog kadra. Ljudi idu za 

boljim, ali ne svi. Ne možete u Bolnici sa zapošljavanjem mladih liječnika to nadoknaditi u 

kratkom roku, to su vrlo ozbiljne činjenice. Što se tu moglo učiniti? Jako malo, jer su to bile 

takve igre. Nažalost, to se dogodilo, gospodine župane, u Vašem mandatu i našem mandatu. 

Ne bih govorio o ovom sporazumu, a vi ste spomenuli, taj sporazum ćete potpisati i dobro ste 

naglasili u tri godine, raspravljam zato da se ne ponove neke greške koje su se dogodile pred 

izvjesni broj godina, nisam subjektivan, ali to je objektivno tako, poslije ćemo doći na to. U 

tri godine se mora problem riješiti. Po meni ravnatelj, ne zato što sam ja liječnik, treba biti 

liječnik, sa dobrim ekonomistom koji će moći ravnopravno razgovarati u ministarstvu. Mogu 

se neke stvari postići, ali s argumentima. Vi, kao župan, kao predstavnik Županije, sviju nas, 

ćete mu morati pomoći. Vi ste do sada postupali najbolje što ste mogli, vjerujem. Istina, što se 

tiče ovih sanacija, ministar nije lagao, on je sanirao prošle dugove i vi ste u 2014. imali oko 
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11 milijuna primitaka. Sada su nastali još novi dugovi, ono što nas sve brine i kako će 

postupati ostale županije tako ćete i vi. Morate imati neka svoja dodatna razmišljanja, vi 

morate biti predvodnik, vi ste isto tako sudjelovali u tome, bivše županijsko vodstvo, bilo je 

uz neka protivljenja oko organizacije, ne bih o tome, davalo je podršku tada u jednom 

trenutku i tada je Opća bolnica bila, nemojte zamjeriti, nije to nikakva samohvala, to su 

činjenice, bila je jedna od vodećih u Hrvatskoj, sada, na žalost, nije. Tu treba dodatni 

angažman.  

 Iznijeti ću par podataka i komparacija, možda će netko od vas prepoznati što treba 

činiti. Što nam se dogodilo u Županiji, to treba uzeti u obzir. Prije 10 godina bilo nas je 

124.000, sada nas je 115.000. Tada 2007. smo hospitalizirali, iako su se nekakvi trendovi 

promijenili, pa sada imate dnevnu kirurgiju, iako smo ju i tada imali, imali smo 119.000 

hospitalizacija, sada je manje pacijenata. Imali smo po 1100 poroda, sada ih je 850 godišnje. 

Tu su trendovi. Imali smo zaposlenih 772, sada imate 797. Broj stanovnika je manji, broj 

hospitalizacija također. Možda vam se to čini nevažno, ali iz toga ćete zaključiti što sam htio 

reći. Kad sam spomenuo proračun, dobro ste rekli, ne možete liječiti sa 10 milijuna, a trošite 

15 milijuna. Županijska skupština je tada rekla liječite kako možete, ali imali smo gubitke. 

Onda se dogodilo, gospodin Flamaceta zna, digli smo proračun sa 9,8 milijuna na 11 milijuna, 

tada je bilo rečeno, da se ne bi opet greška ponovila, zato to govorim, ne amnestiram, da u 

roku od dvije godine, to je bilo realno, treba vratiti stare dugove. No, napravljeni su propusti, 

zato upozoravam da se naredne tri godine ne smije, kad se izbori određeni budžet, moraju se 

vraćati dugovi, to će biti rješenje. Novaca više neće biti izvana. Dogodile su se promjene, 

došlo je do sanacije, neću reći da ste vi tada preuzeli, da ne bi rekli da sam zločest, ali sam 

zločest utoliko i prozivam i želim da sudjeluje kao velika stranka, ja nisam u HDZ-u, želio bih 

da HDZ-e sudjeluje sada u kreiranju politike, njih nigdje nema, to je greška. Kao što je sada 

SDP-eova politika sudjelovala kad je imenovala sanacijsku ravnateljicu i predsjednicu 

Upravnog vijeća. To je njihova greška da se ovo dogodilo. Nema blagoslova bez dobrog 

menadžmenta i dobre suradnje.  

 

 PREDSJEDNICA: Dajem izvješća na glasovanja, na način da o svakom izvješću 

glasujemo posebno. 

 

 Županijska skupština, jednoglasno, sa 31 glasom „za“ donosi (trenutno prisutnih) 

 

   a) Zaključak o prihvaćanju Informacije o radu i financijskim rezultatima Opće 

bolnice „Dr. Tomislav Bardek“ Koprivnica za 2015. godinu 

 

 Županijska skupština, jednoglasno,  sa 31 glasom „za“ donosi 

 

  b) Zaključak o prihvaćanju Informacije o radu i financijskim rezultatima 

Zavoda za hitnu medicinu Koprivničko-križevačke županije za 2015. godinu 

 

  Županijska skupština, jednoglasno, sa 31 glasom „za“ donosi 

 

  c) Zaključak o prihvaćanju Informacije o radu i financijskim rezultatima 

Zavoda za javno zdravstvo Koprivničko-križevačke županije za 2015. godinu 

 

  Županijska skupština jednoglasno, sa 32 glasa „za“ donosi 

 

  d) Zaključak o prihvaćanju Informacije o radu i financijskim rezultatima Doma 

zdravlja Koprivničko-križevačke županije za 2015. godinu. 
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 Županijska skupština jednoglasno, sa 32 glasa „za“ donosi 

 

  e) Zaključak o prihvaćanju Informacije o radu i financijskim rezultatima  

Ljekarni Koprivnica za 2015. godinu. 

 

 Županijska skupština jednoglasno, sa 32 glasa „za“ donosi 

 

  f) Zaključak o prihvaćanju Informacije o radu i financijskim rezultatima 

Ljekarne Križevci za 2015. godinu. 

 

 Zaključci se prilažu zapisniku i čine njegov sastavni dio, a informacije se prilažu na 

CD-u. 

Točka 39. 

   

 PREDSJEDNICA: Informaciju smo primili. Raspravu je proveo Odbor za zdravstvo i 

socijalnu skrb i nema primjedbi. 

 Obrazloženje daje zamjenik župana Ivan Pal, ako je potrebno. 

 Da li se predstavnici Odbora žele javiti?  

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. 

 Ako se nitko ne javlja dajem Informaciju na glasovanje. 

 

 Županijska skupština, jednoglasno, sa 32 glasa „za“ donosi 

 

Zaključak o prihvaćanju Informacije o radu koncesionara 

 primarne zdravstvene zaštite za 2015.  godinu 
 

 Zaključak i Informacija prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 40. 

 

 PREDSJEDNICA: Analizu smo primili. U ove tri točke imamo materijale slične 

tematike, a odnose se na sustav civilne zaštite, pa predlažem da ih spojimo u raspravi.  

 Obrazloženje, ako je potrebno, može dati  zamjenik župana Ivan Pal.  

   Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. 

 

 VJEKOSLAV MUŽINIĆ: Rekao bih nekoliko temeljnih riječi o materijalima. Počeo 

bih sa samom Analizom sustava civilne zaštite, a onda bih kao drugo govorio o Smjernicama, 

a onda ću nešto reći i o Planu jer se  nadovezuje na te Smjernice. Sam Zakon o sustavu civilne 

zaštite stupiO je na snagu u kolovozu prošle godine i time smo uskladili zakonodavstvo sa 

direktivom Europske unije broj 2018/12 od 4. srpnja 2012. godine. To nam je obveza, zbog 

toga su i određeni zakonski projekti, vidjet ćete kasnije i ovi nazivi pojedinih tijela, morali 

imati nova imena, mijenjati, a za to trebaju novi provedbeni akti, koji, nažalost, još nisu 

doneseni. 

 Iz Analize za 2015. vidljivo je da je izrađen vanjski plan zaštite, o kojem sam već u 

nekoliko navrata govorio, vezano uz terminal u Virju, kojeg je radila tvrtka Defenzor. Kad 

govorim o ovoj Analizi, rekao bih, prema članku 15. i točki 5. govori se o tom planu, ali 

postoji nešto što je točka 6. a to je jedna obveza koja nigdje nije rečena, a koja govori o tome 

da  načelnici općina kao čelnici lokalne samouprave, zatim gradonačelnici i župani moraju, 

sukladno zakonu u roku šest mjeseci od stupanja na dužnost proći određenu obuku vezano uz 

rat i djelovanje civilne zaštite, jer su oni zakonski odgovorni za to funkcioniranje. Tu je 
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problem što još uvijek nisu doneseni ni provedbeni akti ni način i metodologija kako se to 

radi. To je obveza Državne uprave, pokušao sam kontaktirati s gospođom Melitom, ali nisam 

mogao doći u kontakt, da vidim da li postoji uopće takva evidencija, da li vi imate evidenciju 

tko je prošao obuku, tko nije, prema ovom Zakonu.  

 Drugo što je možda bitno, u samoj Analizi su taksativno navedene radnje i akcije 

tijekom prošle godine. Dana je jedna brojčana analiza, dostatna, jer je korektno i vrlo kratko 

rečeno što se stvarno i događalo. Jedino je problem što je tamo navedeno da je rađeno 

usklađenje prema starim uputama i pravilnicima, pa je tu problem, morat će se taj posao 

zanoviti, čim se izdaju nove.  

 U zaključnom dijelu Analize ima jedan problem, malo je nespretno rečeno, kad se 

govori o radu Stožera civilne zaštite i spašavanja, koji je na svojoj sjednici od 6. veljače 2016. 

konstatirao, on je utvrđivao i pregledavao te planove, da je utvrdio ovu Analizu i prosljeđuje 

Županijskoj skupštini na usvajanje. To nije njegov posao, on može biti kao posebno tijelo, 

pretpostavljam da je tako pisac htio to reći, a župan je odgovorna osoba koja prosljeđuje 

Skupštini na usvajanje. Trebalo bi voditi računa o takvim stvarima, to su tehničke 

nespretnosti. 

 Rekao bih nešto o Smjernicama. U točki 2. kada govorimo o problemu, onda je tu 

govor i o tzv. procjeni o velikim nesrećama, ugrozama, a to je vezano za Plan koji je već prije 

bio spomenut, vezano uz terminal u Virju. Članka 6. tog Zakona govori o tome da se treba 

napraviti posebna procjena od velikih ugroza   u roku od dvije godine. Mi Plan imamo i sada 

će proći dvije godine da napravimo procjenu temeljem koje je trebalo taj plan napraviti. Malo 

je ipak sve to skupa malo nespretno sročeno.  

 Zaključno u zadnjem dokumentu, Plan rada civilne zaštite i razvoja za 2016. godinu, u 

točki 2. stavku 3. podtočka 3. imate jednu kontradikciju kad govorite o izdvajanju i opremanju 

specijaliziranih jedinica, pa se doslovce kaže „da će se specijalizirane jedinice opremati prema 

ustroju, a sukladno raspoloživim sredstvima“, trebalo je reći „prema raspoloživim sredstvima, 

a unutar ustroja“. Ustroj kaže koliko čega treba, ako nemate dovoljna sredstva ne možete to 

tako rasporediti. Mi kao Klub članova SDP-a, HNS-a i HSU-a podržat ćemo ove dokumente.  

  

 IVAN PAL: Uvažavajući sve primjedbe gospodina Mužinića, moram reći da raditi na 

ovako opsežnim dokumentima sa malim brojem ljudi koji rade na tome, a da pri tom nemate 

podzakonske akte i nemate uputu za metodologiju izrade dokumenata, onda vam je bilo koji 

dokument problematično napraviti. Prema tome svi propusti koji eventualno postoje, ljubazno 

bi zamoli gospodina Mužinića, uvažavam njegovo znanje i trud, ako Vam nije teško, nije to 

obveza, naravno, mi smo dužni napraviti ono što se dogovorimo na Skupštini, možda u 

nekoliko crtica, pošaljite nam svoje primjedbe, nama će to biti pomoć da popravimo što treba, 

iako vas uvjeravam, dok nemate zakonski, odnosno podzakonski okvir, doista je sve teško 

napraviti. Mi se držimo zakona, a zakonodavac nije rekao kako to treba izgledati, niti je rekao 

od kuda ćemo uzeti sredstva. Uvažavam sve ove primjedbe. 

 PREDSJEDNICA: Dajem Analizu na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno sa 31 glasa „za“ (trenutno prisutnih) prihvaća 

 

 Analizu stanja sustava civilne zaštite u 2015. godini  

za Koprivničko-križevačku županije 

 
 Analiza se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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Točka 41. 

 

 PREDSJEDNICA: Plan smo primili. Raspravu smo proveli i dajem Plan na 

glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno sa 31 glasom „za“ donosi 

  

   Plan razvoja sustava civilne zaštite na području  

Koprivničko-križevačke županije za 2016. godinu 

 
 Plan razvoja sustava civilne zaštite prilaže se zapisniku i čini njegov sastavni dio.  

 

Točka 42. 

 

 PREDSJEDNICA: Materijal smo primili. Raspravu smo proveli te dajem Smjernice na 

glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno sa 31 glasom „za“ donosi 

     

Smjernice za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite na području Koprivničko-

križevačke županije za razdoblje 2016.-2019. godine 
 

 Smjernice se prilažu zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 43. 

 

 PREDSJEDNICA: Prijedlog Zaključka smo primili. Raspravu je proveo Odbor za 

obrazovanje, kulturu, znanost, sport i nacionalne manjine i nema primjedbi. 

 Obrazloženje po potrebi može dati zamjenik župana Ivan Pal.  

   

 PREDSJEDNICA: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? 

 Otvaram raspravu. 

 

 TOMISLAV IVANEK: Opet molim, dajte da donesemo zaključak da ovakve odluke  

može donijeti i župan. Što se kod toga događa? Netko želi nešto graditi i onda čeka nas da se 

sastanemo kroz četiri mjeseca. Onda se čudimo da nas svi zaobilaze. To nema veze s ničim. 

Dajte da izglasamo odluku da takve stvari donosi župan, nitko ništa ne gubi, ne dobiva, nego 

samo administrativno nešto prtljamo, da se ubrza procedura građenja. Zakoni su tu da se 

mijenjaju.  

 

 MARINA HORVAT PAVLIC: Zakon o ustanovama i Zakon o lokalnoj i 

regionalnoj samoupravi predviđa do kojih iznosa i o kojim pravima može odlučivati župan. 

Ovdje se radi o pravima o kojima ne može odlučivati župan, to je raspolaganje nekretninama 

u vlasništvu školskih ustanova, odnosno u ovom slučaju općina i u tom slučaju je 

predstavničko tijelo ovlašteno davati ovakve suglasnosti. S obzirom da mi redovito 

održavamo sjednice, mislim da se do sada to nije pojavilo kao problem. Ako se pojavi kao 

problem, sazvat ćemo hitnu sjednicu. 

 



 42 

 PREDSJEDNICA: Za mijenjanje zakona molim kolegu Ivaneka da se obrati 

gospodinu Felaku, saborskom zastupniku. 

 Dajem prijedlog Zaključka na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno, sa 32 glasa „za“ donosi  

 

Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o darovanju nekretnina 

 Osnovne škole Sveti Petar Orehovec Općini Sveti Petar Orehovec   

 

 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio.  

 

Točka 44. 

   

 PREDSJEDNICA: Prijedlog Zaključka smo primili. Raspravu je proveo Odbor za 

obrazovanje, kulturu, znanost, sport i nacionalne manjine i nema primjedbi. 

 Obrazloženje može dati zamjenik župana Ivan Pal.  

   Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? 

 Otvaram raspravu. 

 Dajem prijedlog Zaključka na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno, sa 32 glasa „za“ donosi  

 

 Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o darovanju 

 nekretnina Osnovne škole Molve Općini Molve 

 

 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio.  

 

Točka 45. 

    

 PREDSJEDNICA: Prijedlog Zaključka smo primili. Raspravu je proveo Odbor za 

obrazovanje, kulturu, znanost, sport i nacionalne manjine i nema primjedbi. 

  Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? 

 Otvaram raspravu. Ako se nitko ne javlja dajem prijedlog Zaključka na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno, sa 32 glasa „za“ donosi  

 

 

Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o darovanju prizemnog dijela zgrade 

  dječjeg vrtića pri Osnovnoj školi Andrije Palmovića Rasinja Općini Rasinja 
 

 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio.  

 

Točka 46. 

 

 PREDSJEDNICA: Prijedlog Zaključka smo primili. Raspravu je proveo Odbor za 

obrazovanje, kulturu, znanost, sport i nacionalne manjine i nema primjedbi. 

 Obrazloženje može dati zamjenik župana Ivan Pal.  

  Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 
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 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? 

 Otvaram raspravu. Ako se nitko ne javlja dajem prijedlog Zaključka na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno, sa 32 glasa „za“ donosi  

 

Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o darovanju školskih nekretnina – zemljišta 

i pripadajuće stare školske zgrade u Komatnici Općini Peteranec, uz suglasnost 

nadležnog tijela osnivača 
 

 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio.  

 

Točka 47.   

 

 PREDSJEDNICA: Molim gospodina župana da nas informira o pokretanju postupka  

izmjena i dopuna Prostornog plana naše Županije. 

  

  DARKO KOREN: Pojavila se potreba u pojedinim općinama za izmjenu prostornog 

plana, iako ova tema oko reciklažnih dvorišta sada ne ulazi u to. Mi smo po postojećem 

prostornom planu, gospodin Filipović je dao općinama mišljenje i one mogu nastaviti svoje 

procedure izmjena i dopuna prostorno planske dokumentacije, ali se pojavila potreba za 

nekim izmjenama koje će se uvijek pojavljivati nakon određenog perioda. Procedura nalaže 

prethodnu suglasnost Ministarstva za pokretanje, ali smo željeli ipak na ovaj način i vas 

informirati i započeti tu proceduru koja je jako složena. 

 Da se nadovežem na gospodina Ivaneka, on jako dobro razmišlja, nažalost, zakon je 

zakon. U ovom slučaju, mislim da ne bi trebalo da o nekretninama može raspolagati čelnik, to 

možda je odluka nekakve predstavničkog tijela, ali puno stvari ima koje bi se trebale 

promijeniti.   

  Mislim da mi i Karlovačka županija spadamo u red onih koji su najviše nekakvih 

prijedloga, zakonskih rješenja uputili prema Zajednici županija preko koje dalje 

transferiramo, a i direktno prema ministarstvima. Rekao sam da idemo inicirati ta zakonska 

rješenja, jer bolje poznajemo život na terenu. Danas je evo, slučajno, to bila tema. Podržavam 

ovo razmišljanje, iako se nažalost, nekad to ne može. 

 Što se tiče ove točke predlažem da to prihvatite kao informaciju.  

 

Točka 48. 

 

 PREDSJEDNICA: Otvaram raspravu pod točkom „Pitanja i prijedlozi članova“. 

  

 MARINKO BAGARIĆ: Ovo je nešto kao apel županu, saborskom zastupniku, svima 

koji mogu nešto učiniti. Svaki dan čitamo država prodaje državne firme, prodaje i našu 

Podravku. Naravno, da nas sve zanima što će se s Podravkom dogoditi. Prijedlog našeg Kluba 

je da koliko možemo, koliko možete, utječete da se Podravka ne proda, odnosno onaj dio koji 

država ima, da ne prodaje, da ne bi to za Podravku bila pustolovina, a za nekoga lovina. 

Znamo i imamo iskustva iz prijašnjih privatizacija, kako je to završilo, tko je to provodio, što 

je sve radio, a znamo da je završilo negativno za hrvatski narod. Nadam se da svi to 

podržavate i stojite iza toga. 

 

 ZLATKO DELIMAR: Imam informaciju da je Obrtnička škola malo zapostavljena, s 

obzirom da je osvojivši 2. mjesto na međužupanijskom natjecanju, smjer vodoinstalateri, 

zatražili su materijal da rade struku. Navodno da Županija nije imala 3.00,00 do 5.000,00 
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kuna da se pribavi materijal kako bi radili stručne vježbe. Na državnom natjecanju zauzeli su 

jako dobro 2. mjesto bez ijedne napravljene stručne vježbe.  

 

 PREDSJEDNICA: Molim zamjenika župana Ivana Pala da li sada želi odgovoriti na 

pitanje? 

 

 IVAN PAL: Da, Obrtnička škola je ostvarila taj sjajni rezultat, kao što su i zidari iz 

Križevaca ostvarili isto tako sjajni rezultat, kao što su i pekari napravili dobre rezultate. Puno 

je naših učenika iz strukovnih škola napravilo sjajne rezultate ove godine, kao i do sada. 

Moram reći da sam na dnevnoj razini u kontaktu sa ravnateljem gospodinom Ljubićem. 

Gospodin Ljubić niti jednom riječju nije tražio nikakvu pomoć niti bilo kakva dodatna 

sredstva za školu. Škola koja na taj način funkcionira kako oni funkcioniraju, iznos od 

5.000,00 kuna je jedna mizerna cifra. Volio bih znati od kud vam ta informacija jer mi imamo 

uhodani sustav nabave materijala za škole koje vježbaju. Moguće da se dio učenika priprema 

u obrtničkim radionicama, pa je moguće tu nešto zaškripilo, ali i to bi me čudilo, jer 

koprivnički obrtnici i uopće obrtnici ovog kraja daju veliku pomoć u Obrtničkoj školi, na 

svaki način. Začuđen sam ovom informacijom.  

 

 DARKO KOREN: Želimo se svi skupa pridružiti apelu vezanom na Podravku. Moram 

priznati da sam malo iznenađen ovakvim pitanjem, ali sigurno i politika ima svoj razlog 

njegovog postavljanja, danas, ovdje. Mogu reći da, koliko iščitavam iz izjava kroz medije ili 

kroz neke druge načine dobivanja informacija, ne postoji, valjda, nitko, trenutno, na ovom 

prostoru tko bi bio drugačijeg razmišljanja, iako mnogi rade kontra takvog razmišljanja. 

Nedavno, u jednom tjedniku bile su tražene i objavljene izjave vodećih političara ovog 

prostora, mislim da bi bilo jako važno da predsjednik Uprave Podravke kaže što misli o tome, 

jer to je dosta bitan faktor u cijeloj toj priči. Osobno mogu reći da radim, zajedno sa svojim 

suradnicima sve ono što možemo da, možda ću upotrijebiti tešku riječ, spasimo Podravku. 

Hvala vam na brizi koju vi iskazujete.  

 

 PREDSJEDNICA: Ovime završavam današnju sjednicu Županijske skupštine.  

 

 Sjednica je završena u 19,50 sati. 

 

ZAPISNIK SASTAVILA:      PREDSJEDNICA: 

Helena Matica Bukovčan         Verica Rupčić 

 

 

    
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 45 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

   

 


